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Zaèetki muzejske zbirke segajo v leto 1955, v Logatcu pa je bila ta kot Vojni muzej Logatec postavljena leta 1997. V letu 2022 
tako mineva 25 let od postavitve muzeja; poltretje desetletje, v katerem je kot prièevalec ohranil in zavaroval na deset tisoèe 
izjemnih predmetov iz vseh obdobij slovenske in logaške zgodovine. Danes je zbirka Vojnega muzeja Logatec premièni kulturni 
spomenik krajevnega pomena in ena izmed najveèjih ter najpomembnejših slovenskih muzejskih zbirk. Vojni muzej Logatec 
uspešno sodeluje z Obèino Logatec, ki v javnem interesu podpira njegovo dejavnost. Obèina Logatec je Muzeju leta 2017 ob 
obèinskm prazniku podelila najvišje priznanje za muzejsko dejavnost z mednarodno prepoznavnostjo. Muzejska zbirka je bila 
predstavljena v okrog 100 knjigah, monografijah, katalogih in Vojnozgodovinskih zbornikih, ki jih je v tem èasu izdal Vojni muzej 
Logatec. Bralcem so na voljo v mnogih slovenskih knjižnicah. Muzej vsako leto že tradicionalno izdaja tudi priložnostne 
razglednice, poštne znamke, znaèke in kovance, s katerimi poèasti pomembne dogodke in osebnosti iz naše zgodovine. 
Nekaj od teh utrinkov je predstavljenih na razstavi, ki jo je v poèastitev 25-letnice pripravil Vojni muzej Logatec v sodelovanju 
z Obèino Logatec.

Vojni muzej Logatec - prièevalec zgodovine
25 let: 1997 – 2022
Razstava v Upravnem centru Logatec 
1. februar 2022 – 28. februar 2022

Fotografije: arhiv Vojnega muzeja Logatec.
Razstava je na ogled v poslovnem èasu Upravnega centra Logatec, ob upoštevanju aktualnih epidemioloških smernic in PCT pogojev.

Obèina Logatec
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Spoštovane, spoštovani!

S strumnimi koraki smo stopili v volilno leto, polni novih 
načrtov, zaobljub, a obteženi z nahrbtnikom smrtonosnega 
virusa. Zvezdogledi nam napovedujejo v letu tigra, po 
kitajskem horoskopu, težko bitko. Planet Jupiter, vladar 
leta 2022, je planet sreče in prinašalec mnogih pozitivnih 
priložnosti. Od nekdaj obstajata dva pola, ki omogočata 
magnetizem in s tem življenje.
Kako bomo živeli, je v nas, naši energiji, volji, načinu življenja. 
Nikoli se ne smemo zanašati, kaj bodo drugi naredili za nas, 
ampak moramo svoje jasno izražene misli, želje materializirati. 
Za uresničitev moramo imeti znanje, delavnost, sposobnost 
dogovarjanja.
V naši občini se projekti izvajajo, so tudi težave, a jih 
usklajujemo. Napredujemo pri projektih Narodnega doma s 
knjižnico, nadzidave OŠ Tabor, z vodnim zadrževalnikom 
v Cuntovi Grapi, novimi prostori za potrebe Zdravstvenega 
doma v izmeri okoli 2.500 kvadratnih metrov, povezovalno 
cesto med obema conama. Kupujemo zemljišča za potrebe 
družbenih dejavnosti, moderniziramo ceste, urejamo strugo 
Logaščice. Nadaljujemo z deli na področju oskrbe z vodo, 
kanalizacije na območju Logatca, Hotedršice, Petkovca, 
vodovod z vodohranom na Vrhu Sv. Trije Kralji. Načrtujemo in 
se pogovarjamo z Občino Vrhnika za komunalno infrastrukturo 
na območju Zaplane. V Grčarevcu načrtujemo ureditev 
avtobusnega postajališča s parkirišči, del kanalizacije z 
modernizacijo cest in ureditev razglednih točk ob Planinskem 
polju. V Žibršah, Veharšah bomo asfaltirali nekaj prepotrebnih 
cest. Za nekatere projekte smo že pridobili evropska in 
državna sredstva, za področje Športnih parkov Sekirica, Kovk, 
Hotedršica čakamo na ustrezne razpise ministrstva, Fundacije 
za šport  itn. Naredili bi lahko še veliko več, a imamo precejšnje 
težave pri pridobivanju služnosti in urejanju zemljišč. 
Naš osnovni proračun zadovolji potrebe dejavnosti športa, 
kulture, plač zaposlenih v vrtcu, občini, knjižnici. Nadomestilo 
stavbnih zemljišč, komunalnih prispevkov, taks porabimo za 
zimsko- letno vzdrževanje cest, ulično razsvetljavo. Sredstva 
za vse drugo pridobivamo na evropskih in državnih razpisih ter 
najemamo posojila.
Gre nam dobro, hvala mojim koalicijskim svetnikom, 
sodelavcem, direktorjem in delavcem naših zavodov, krajevnim 
skupnostim. Hvala tudi vam. spoštovani občanke in občani, 
za korektno sodelovanje. Hvala tudi vsem drugače mislečim, z 
drugega pola, s tem dobimo informacije, da smo na pravi poti.

S spoštovanjem, župan Berto Menard
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Z MISLIJO NA PRIHODNOST ŠIRIMO MREŽO POLNILNIH POSTAJ 

Občina Logatec je skupaj s predstavniki Elektra Lju-
bljana v zadnjem decembrskem tednu zagnala dve 
novi postaji za polnjenje električnih vozil, ki sta ume-

ščeni ob novem parkirišču Poštni Vrt.  Ta omogoča parkira-
nje za skupno 35 avtomobilov, od tega sta dve parkirni mesti 
namenjeni invalidom, dve pa sta rezervirani za parkiranje oz. 
polnjenje električnih vozil.

Občina Logatec je zaradi pomanjkanja parkirnega prostora v osre-
dnjem delu Logatca, kjer se nahaja večji del centralnih dejavnosti, 
v poletnih mesecih pričela gradnjo novega parkirišča. Nova par-
kirna mesta bodo občanom, ki se v center Logatca pripeljejo z mo-
tornimi vozili iz bolj oddaljenih krajev, omogočala lažji dostop do 
zdravstvenih, lekarniških, tržničnih in trgovinskih storitev. Parki-
rišče je zasnovano z mislijo na čim večjo ozelenitev in ohranjanje 
ter načrtovanje novih zelenih površin, zato sta asfaltna le dovoz in 
glavna povezava čez parkirišče, le-ta pa so v travnatih tlakovcih.

Električni polnilnici sta svojemu namenu slavnostno predala 
župan Občine Logatec Berto Menard ter predsednik uprave 
Elektra Ljubljana mag. Marjan Ravnikar. Oba sta medse-
bojno sodelovanje označila kot dober primer iskanja skupnih 
infrastrukturnih rešitev za razvoj e-mobilnosti v občini. Pouda-
rila sta, da je bil z umestitvijo novih električnih polnilnih postaj 
znotraj urbanega okolja narejen korak k zagotavljanju čistej-
šega okolja, parkirišču pa dodana nova zelena funkcionalnost.

Z izgradnjo prepotrebne nove parkirne površine smo poskrbeli za 
večjo urejenost parkiranja ter hkrati povečali mrežo električnih 
polnilnih postaj v Logatcu. Z mislijo na prihodnost, s čim manjšim 
ogljičnim odtisom si želimo mrežo polnilnih postaj dopolnjevati 
tudi v prihodnje.

Občinska uprava

BOŽIČNO  DARILO LOGAŠKIM VRTCEM, 
ŠOLAM IN DOMOVOM STAREJŠIH 

Občina Logatec je letos nekoliko 
drugače zaznamovala bližajoče 
se božično-novoletne praznike in 

namesto tradicionalnih dejavnosti v okvi-
ru decembrskega dogajanja del sredstev 
namenila otrokom in starostnikom v ob-
čini. Župan Berto Menard je tako v pro-
storih Upravnega centra Logatec ravnate-
ljem vrtcev in šol ter direktorjem domov 
za starejše v Logatcu in Zavoda za vzgojo 
in izobraževanje predal sredstva za nakup 
didaktičnih igrač, iger ter pripomočkov, ki 
bodo namenjeni njihovim varovancem.

»V naših srcih je kljub covidu vedno več 
svetlobe,« je uvodoma dejal župan in po-
udaril, kako pomembno je, da se pogovar-
jamo, poslušamo in slišimo drug drugega. 
Po njegovem mnenju se prav v težkih časih 
najbolj pokaže sposobnost ljudi na vodil-
nih položajih.

Osnovnim šolam 8 talcev, Tabor in Rov-
te, vrtcu Kurirček in Miklavževemu vrtcu, 

Domu Marije in Marte, Domu starejših 
Logatec in Zavodu za vzgojo in izobraže-
vanje je logaški župan izročil darilne bone 
v skupni vrednosti 8.000 evrov in dejal: 

»Želimo si, da bi s to pozornostjo tako 
mladim kot mladim po srcu polepšali bli-
žajoče se praznične dni.«

Blanka Markovič Kocen
Foto: Primož Godina
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OB CESTI TALCEV BO ZRASLO NOVO STANOVANJSKO NASELJE

Na zadnji seji v letu 2021 so svetniki med drugim priž-
gali zeleno luč gradnji stanovanjske soseske ob Cesti 
talcev, razrahljali Odlok o turističnih vodnikih in tu-

rističnem vodenju v Logatcu ter dali soglasje za kredit Komu-
nalnemu podjetju Logatec. 

Med pobudami in vprašanji svetnikov se je uvodoma oglasil Ra-
fael Cepič, NSi, ki ga je zanimal morebiten odkup stare, izpra-
znjene Trpinove hiše poleg šole v Rovtah. Po njegovem mnenju bi 
jo bilo smiselno ali podreti in na njenem mestu urediti parkirišča 
za potrebe šole ali pa jo kupiti in preurediti v dve stanovanji za 
učitelje, ki se vozijo od daleč. Bogomir Jurca, SDS, je v nada-
ljevanju vprašal, ali pri sušenju blata na čistilni napravi še prihaja 
do smradu in ropota ter opozoril na nekatere napake na označe-
valnih tablah. Praprotno Brdo, denimo, nima ne usmerjevalne ne 
krajevne table, je dejal. Tomaž Šen, NLBM, je predlagal, da bi 
ob dejstvu, da drsališča letos v Logatcu ne bo, ob prvi zmrzali s 
topom zasneževali območje pod Sekirico. Na napačne usmerje-
valne table je opomnila tudi Nada Cimprič, SD, ki jo je motil 
tudi neočiščen pločnik od krožišča do Doma starejših Logatec.  
Zoran Mojškerc, SDS, je opozoril na problem hitrosti voznikov 
pri zavijanju na Stransko pot in dal pobudo za postavitev ležečih 
policajev. Mojškerc je ob navedbi podatkov drugih občin izrazil 
tudi pričakovanje večje ambicioznosti občinske uprave glede čr-
panja kohezijskih sredstev.

Svetniki so v nadaljevanju potrdili predlog Odloka o turističnih 
vodnikih in turističnem vodenju v Logatcu, saj naj bi bil obstoječi 

odlok zelo restriktiven in kot tak onemogočal samostojno turistič-
no vodenje po občini. 

Občinski svet Občine Logatec je sprejel predlog Odloka o občin-
skem podrobnem prostorskem načrtu Stanovanjska soseska ob 
Cesti talcev, ki bo podlaga za izvedbo posega v prostor v območju, 
kjer je predviden sprejem podrobnejšega načrta, in sicer pretežno 
za gradnjo treh večstanovanjskih objektov. Ob tej točki se je vnela 
razprava, v kateri je Ožbej Istenič, NaNo, opomnil, da je najprej 
treba urediti prostorsko stisko vrtcev, šol in zdravstvenega doma 
ter šele potem graditi nove bloke. Izrazil je tudi pomislek glede 
vizualne podobe novogradenj, ki se po njegovem mnenju ne vkla-
plja v okolje. Klemna Stoševskega, NaNo, pa je zanimalo, ali 
obstajajo možnosti za neprofitna stanovanja za mlade.

Logaški svetniki so v okviru razširjenega dnevnega reda odločali 
tudi o soglasju za likvidnostno zadolžitev Komunalnega podjetja 
Logatec v koledarskem letu 2022 v znesku 200.000,00 evrov. Med 
načrtovanimi investicijami v letu 2021 je namreč  bil tudi nakup 
premične naprave za sušenje blata na Čistilni napravi Logatec. 
Predvidena vrednost investicije je bila 518.000,00 EUR brez dav-
ka na dodano vrednost za napravo, in 31.000,00 EUR brez davka 
na dodano vrednost za zalogovnik blata, skupaj 549.000,00 EUR 
brez davka na dodano vrednost. Jerneja Rupnik, NSi, je sicer 
izrazila pomisleke glede podanih argumentov, vendar so svetniki 
na koncu dali soglasje za omenjeni kredit.

Blanka Markovič Kocen

Cepljenje otrok
22. 12. 2021 smo v ZD Logatec pričeli s cepljenjem otrok, starih 5 do 11 let, proti covidu-19. Cepljenje je posebej priporočeno otro-
kom s kroničnimi boleznimi in tistim, ki so v stiku z osebami z večjim tveganjem za hud potek covid-19 in jih ni mogoče učinkovito 
zaščititi s cepljenjem (npr. imunsko oslabljene osebe, sorojenci s kroničnimi boleznimi).

Cepljenje je smiselno in varno tudi za sicer zdrave otroke, stare 5 do 11 let, saj učinkovito prepreči okužbe ter zmanjša možnost 
hujšega poteka bolezni in zapletov. Z zmanjšanjem možnosti širjenja okužbe pa cepljenje otrokom omogoča tudi nemoteno šolanje 
in življenje. 

Cepljenje otrok omenjene starosti bo potekalo v ambulanti izbranega pediatra, ki bo otroka pred cepljenjem pregledal, s cepivom 
Cormirnaty 10. Otrok mora biti za cepljenje zdrav, brez znakov akutnega obolenja. Za osnovno cepljenje sta potrebna dva odmerka 
v razmaku najmanj treh, predvidoma pa šest tednov. 

Cepljenje proti covid-19 ima sicer lahko neželene učinke, ki so običajno blagi in prehodni. Tveganje za resne zaplete bolezni co-
vid-19 je bistveno večje od tveganja za resne neželene učinke po cepljenju.

Za dodatne informacije in naročanje na cepljenje se obrnite na ambulanto izbranega pediatra oz. šolskega zdravnika.

Zdravstveni dom Logatec,
pediatrične ambulante 
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so objavljene
na spletni strani Občine Logatec – www.logatec.si – Logaške novice

in 
hkrati dostopne preko QR kode:

Naslovi – vsebine uradnih objav:

1. Javni razpis za dodelitev proračunskih sredstev za ohranjanje in spodbujanje razvoja kmetijstva in podeželja v 
občini Logatec za leto 2022 (str. 2),

2. Javni poziv k oddaji vlog za dodelitev nepovratnih finančnih sredstev za namen nakupa malih komunalnih čistilnih 
naprav v občini Logatec za leto 2022 (str. 6).

Zainteresirane osebe lahko uradni del Logaških novic v fizični obliki prevzamejo v glavni pisarni Občine 
Logatec (1. nadstropje Upravnega centra Logatec) po predhodnem dogovoru: tel.: 01 7590 614 ali 

e-pošta: obcina.logatec@logatec.si.
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VABILO K VPISU OTROK V VRTEC 
V ŠOLSKEM LETU 2022/2023

Spoštovani starši,
vabimo vas k vpisu otrok v Vrtec Kurirček Logatec v šolskem letu 2022/2023.

Izpolnjeno vlogo za vpis pošljite v vrtec najpozneje do 31. 3. 2022.
Obrazec za vpis otrok je na voljo na spletni strani vrtca.

V primeru, da bo prijav več, kot je prostih mest, bo o sprejemu otrok odločala Komisija za sprejem otrok v vrtec.

Vrtec Kurirček Logatec
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OBETAVNA RAZSTAVA OB SREBRNEM JUBILEJU 
VOJNEGA MUZEJA LOGATEC

Logaški Vojni muzej, ki slovi po eni najpomembnejših slo-
venskih muzejskih zbirk, pripravlja v sodelovanju z Obči-
no Logatec ob svoji 25-letnici razstavo v preddverju ob-

činske hiše. Ob tej priložnosti je stekel krajši pogovor z Jurijem 
Švajncerjem, odličnim spremljevalcem in tvornim poznavalcem 
muzejskega dogajanja od vseh začetkov.

Gospod Jurij, kdaj se nam obeta ogled razstavljenega muzejske-
ga gradiva?  
Na kratko: po dogovoru z Občino Logatec, ki občutno podpi-
ra dejavnost našega muzeja, bo priložnostna razstava odprta v 
preddverju občinske hiše skozi mesec februar.

Kaže tedaj, da bo dogodek v mesecu, ki je nekako posvečen kul-
turi?
Prav zato. Namreč, res, da so vojni muzeji – širše vzeto – posve-
čeni predvsem zgodovinski sporočilnosti, ki tako in tako pripada 
tudi občestveni kulturi, vendar se naš muzej posveča še mnogo-
terim ožje kulturnim namembnostim, kot so, denimo, knjižna in 
knjigotržna dejavnost, ki zajema doslej že kako stotino knjig; 
gre med drugim za monografije, kataloge in vojnozgodovinske 

zbornike. Dalje muzej izdaja značke pa priložnostne kovance in 
razglednice ter priložnostne poštne znamke – vse o dogodkih ali 
osebnostih, pomembnih za našo zgodovino in siceršnjo kulturo.

Kako se kaže podpora občine muzejski dejavnosti?
Naj povem, da občina prek razpisov sofinancira raznotere dejav-
nosti muzeja od leta 2015. Ob njegovi dvajsetletnici, leta 2017, 
je muzeju podelila najvišje priznanje za muzejsko  dejavnost z 
mednarodno prepoznavnostjo. Predlanskim pa je občina na pred-
log Zgodovinskega muzeja Slovenije z odlokom opredelila našo 
muzejsko zbirko novejše zgodovine za kulturni spomenik lokal-
nega pomena. 

In kaj si bomo iz muzejske zbirke lahko ogledali na februarski 
razstavi?
Ha…! Od premnogih zakladov zgodovine, ki so nagneteni v lo-
gaškem vojnem muzeju, o čemer priča tudi bogata monografija 
Vojni muzej Logatec – Zakladi zgodovine avtorja Janeza J. Švajn-
cerja, se je bilo kar težko odločiti za izbor gradiva, ki naj bi dovolj 
reprezentativno predstavilo vsebino muzejskih sporočanj. Saj raz-
položljivi prostor v preddverju občinske hiše je dokaj omejen za 
kako ambicioznejšo razstavo. Tako smo se odločili za predstavitev 
miniaturnejših upodobitev vsebin, ki jih ustvarjajo in premorejo 
lastne muzejske stvaritve. Tako si bodo obiskovalci lahko ogledali 
zanimive priložnostne razglednice in znamke ter posebne pozor-
nosti vredne priložnostne kovance. Razstavljeno gradivo bo vse-
kakor zgovorno pričalo o pomembnih dogodkih in osebnostih iz 
slovenske zgodovine, s čimer bo razstava na svojevrsten način pri-
kazala prizadevanja muzeja za ohranjanje naše kulturne dediščine.

Torej, dragi bralci Logaških novic, očitno se obeta zanimiv ogled 
nedvomno privlačne razstave Vojnega muzeja Logatec ob njego-
vi četrtstoletnici. 

Marcel Štefančič   
Foto: arhiv Vojnega muzeja Logatec

Kovanec z reliefom generala 
Rudolfa Maistra

Znamka z upodobitvijo 
središča Gorenjega Logatca

Naslovnica monografije Vojni muzej Logatec
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KLUB BOLNIKOV S CEREBROVASKULARNO BOLEZNIJO 
TUDI V LOGATCU

Na četrto adventno nedeljo je bilo v Logatcu posebno 
zadovoljstvo: končno so se odprla vrata v Klub bolni-
kov s cerebrovaskularno boleznijo CVB) – po vrsti 23. 

tovrstni klub v Sloveniji.

Občni zbor, namenjen ustanovitvi novega kluba, so pozdravili 
predstavniki Kluba CVB iz Ljubljane in Kočevja, primarij dr. Ta-
tjana Erjavec in predsednik Združenja cerebrovaskularnih bolni-
kov Slovenije Milan Čuček, ki je zbranim spregovoril o pomenu 
in namenu Združenja in še posebej klubskega delovanja. Združe-
nje CVB Slovenije, ustanovljeno 1990 prek klubov, ki so se usta-
navljali po letu 1996, skrbi za porehabilitacijsko pomoč bolnikom 
po možganski kapi, za povezovanje bolnikov in tudi svojcev, za 
druženja in vključevanje v ustrezne dejavnosti, primerne zmoglji-
vostim bolnikov. Klubi delujejo po pravilih, ki temeljijo na sta-
tutarnih določbah Združenja. Najvišji organ je občni zbor, ki se 
sestaja enkrat letno. Med občnim zborom delujejo: upravni odbor 
s predsednikom, podpredsednikom in tajnikom, nadzorni odbor 

in častno razso-
dišče. Dejavnost 
združenja in klubov 
temelji na prosto-
voljstvu.

Nato je dr. Erjavče-
va zbranim name-
nila zanimivo stro-
kovno predavanje s 
posebnimi poudarki 
na nujnosti telesne 
dejavnosti v okviru 
zmožnosti. Kori-
stne so ponovitvene 
rehabilitacije, ki jih 

zdraviliško omogoča prav Združenje. Najpomembnejše in najko-
ristnejše za bolnike je gibanje, ki je po možganski kapi praviloma 
manj zmogljivo. Pomembna za duševno utrditev osebnosti so sre-
čanja in povezovanja bolnikov in svojcev, skupinske vadbe; sicer 
šteje vsakršno gibanje. Dalje so smiselni pohodi, izleti, športne 
dejavnosti … vse do mednarodnega sodelovanja bolnikov. Pre-
davateljica je posebej opozarjala na varovanje pred padci, ki so 
redoma usodni za CVB bolnike. Priporočljivo je redno nadziranje 
krvnega tlaka, koristne so tudi zdraviliške vaje za sproščanje ome-
jenih možnosti, kar vse omogoča kakovostnejše življenje prizade-
tim po možganski kapi. 

Občni zbor je zatem izvolil upravni odbor, ki mu bo predsedova-
la Gordana Pirc, podpredsedniške in tajniške posle bo opravljal 
Boris Ličof, blagajna in publicistika sta bili zaupani Marcelu Šte-
fančiču. Potem ko se je predsednica Gordana zahvalila za zau-
panje, je nanizala nekatere programske vsebine: srečanja vsako 
drugo soboto v mesecu, povezave z logaškim županom Bertom 
Menardom, ki je že doslej pokazal pripravljenost za pomoč klubu, 
gibalne in telovadne aktivnosti, fizioterapije, plavanja v bazenu, 
sprehodi… Logaški klub se bo s svojimi dejavnostmi povezoval z 
okoliškimi klubi, zlasti s Cerknico in Vrhniko; za organizacijske 
in siceršnje dejavnostne in finančne potrebe se bo logaški klub 
povezoval z Združenjem CVB Slovenije. 

Torej, Klubu CVB Logatec srečno na pot!

 Marcel Štefančič
Foto: Primož Godina
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SEKTORSKA VAJA RAVNINSKEGA DELA GZ LOGATE

Zadnjo novembrsko soboto je potekala gasilska sektor-
ska vaja ravninskega dela občine Logatec, pod okriljem 
gasilske zveze Logatec in v organizaciji PGD Gorenji 

Logatec. Vodilo vaje je bilo geslo meseca požarne varnosti »Po 
potresu lahko tudi zagori«.

Vajo smo izvedli v zaselku Tabor s predpostavko, da je dostop 
večjim vozilom onemogočen. Omenjeni zaselek je že v normal-
nih razmerah gasilcem poseben izziv, saj dostop do vrha običajno 
preprečujejo parkirana vozila stanovalcev ulice. Potrebno je bilo 
gašenje požara in reševanje ujetih oseb. Vodo smo črpali iz nižje 
ležečega potoka, »Pr' Štefet«, in jo preko treh črpalk dobavljali do 
vrha Tabora. Požar je bil razširjen na gospodarsko poslopje, pod 
traktorskimi priključki pa so bile ujete osebe, ki jih je bilo treba 
osvoboditi s tehničnimi prijemi.

Sektor ravninskega dela GZ Logatec zajema gasilska društva 
PGD Hotedršica, PGD Laze-Jakovica, PGD Dolnji Logatec in 
PGD Gornji Logatec z GE Žibrše. Na vaji je sodelovalo 47 ope-
rativnih članov iz vseh prej omenjenih društev z osmimi vozili. 
Vajo smo začeli ob 16. in končali približno ob 19. uri. Prvo je na 
kraj prispelo lokalno društvo, kateremu so kmalu sledili kolegi iz 
D. Logatca. Približno 20 minut pa do tega dela občine potrebujeta 
društvi iz Hotedršice in Laz-Jakovice. PGD D. Logatec je prevzel 

tehnično reševanje ujetih oseb, medtem ko so ostala društva gasila 
požar in dobavljala vodo.

Vaja je uspela, pokazale so se seveda določene pomanjkljivosti, 
ki pa jih je lažje odpraviti na vaji ali po njej kot pa ob resnični 
nesreči. Predvsem v tak namen se vaje tudi izvajajo.

NA POMOČ!
PGD Gorenji Logatec

KLOPCA LJUBEZNI 

Klopce ljubezni, kot pravijo na spletni strani https://
migimigi.si/, so se z Dreveniške gore pri Boču razširile 
po vsej Sloveniji, poleg zaljubljenih parov pa jih obiskuje 

vedno več pohodnikov, kolesarjev, planincev in ljubiteljev narave. 

To je projekt programa Migimigi, ki spodbuja zdrav in aktiven 
življenjski slog ter skrb za dobro počutje. Preko spletne strani se 
lahko prijavite v različne izzive in eden izmed njih je obiskovanje 

klopc. V zadnjem času so se klopce pojavile na mnogih točkah, 
krajih in parkih. Vendar so le nekatere izmed njih opremljene s QR 
kodo, ki klopco in kraj postavi na zemljevid. Z registracijo v izziv 
si pridobite album z zemljevidom klopc, ki jih je mogoče osvojiti. 
Vsaka klopca ima svojo unikatno QR-kodo, ki jo poskeniramo 
in klopca se v našem albumu prikaže kot osvojena. V naši bližini 
lahko poleg klopce pri sv. Barbari na Ravniku obiščete še klopco 
na Čavnu in na Sv. Lovrencu nad Postojno. 

Klopce s srcem, ki pa jih ni na zemljevidu, lahko v naši občini 
obiščete v Grajskem parku in v peskokopu v Hotedršici, kjer lah-
ko uživate v različnem vzdušju. KTD Hotedršica želi z vpisom 
klopce na Ravniku približati lepote naših krajev širši Sloveniji in 
se trudi v občino Logatec privabiti turiste. 

Lepo povabljeni k sv. Barbari na Ravnik, ki se ponaša s prvo vpi-
sano klopco v občini Logatec na slovenskem zemljevidu klopc 
ljubezni. Poleg tega je eden izmed svetnikov v cerkvi tudi sv. 
Valentin, ki ga povezujemo s praznikom zaljubljencev, valentino-
vim. Obiščite klopco na Ravniku na valentinovo in tudi na gregor-
jevo, saj bi lahko rekli da sv. Valentin prinese ključ od korenin, sv. 
Gregor pa da ključ do srca.

KTD Hotedršica
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»Majhno je lepo«
Vabljeni k vpisu na Podružnično šolo Laze

Podružnična šola Laze stoji na hribčku sredi vasi Laze, le 10 minut oddaljena od mesta Logatec. V letošnjem šolskem letu šolo 
obiskuje 14 učencev. Smo vesela hiša in kot ena velika družina. Skrbimo za znanje, pozitivno razmišljanje, toplino in upoštevanje 
drugačnosti. 

Okoli šole imamo čudovito okolico, zato se večkrat učimo na 
prostem. Imamo tudi novo telovadnico in knjižnico ter veliko šol-
sko igrišče. Povezujemo se in sodelujemo z matično Osnovno šolo 
8 talcev Logatec, Vrtcem Kurirček ter Krajevno skupnostjo Laze. 
Na šoli imamo organizirano tako jutranje varstvo kot tudi podalj-
šano bivanje.
   
Šolo obiskujejo tudi učenci iz Logatca, ne le iz Laz in Jakovice.
Mnenja staršev, ki so svoje otroke vpisali na Podružnično šolo 
Laze in prihajajo iz Logatca:
• "To, da smo otroka vpisali na POŠ Laze je zagotovo bila zelo 

dobra odločitev. Predvsem bi izpostavila dejstvo, da je v razre-
du zelo malo otrok. Prepričana sem, da je to velik privilegij. 
Otroci in učitelji so med seboj zelo povezani in kljub temu, da 
gre za kombinirane razrede, imajo lahko individualen pristop, 
si med seboj pomagajo in so kot ena velika družina."

 (Katja)
• "Zelo smo zadovoljni, da smo hčerko vpisali v POŠ Laze, kajti šolo odlikujejo majhni razredi in prijetno, skoraj družinsko vzdušje, 

v katerem sobivajo učenci različnih starosti in odrasli. Pohvalila bi učitelje, ki so srčni in svoje pedagoško poslanstvo opravljajo z 
veliko skrbjo do učencev. Všeč nam je, da veliko časa preživijo zunaj, na igrišču ali pa se odpravijo v bližnji gozd." (Alenka)

K vpisom vabimo učence in učenke, ki bi znali ceniti podružnično šolo in vse njene prednosti.
Vabljeni tudi otroci, ki prihajate iz Logatca in boste v šolskem letu 2022/2023 prvič stopili v šolo.
Če vas je prispevek pritegnil in bi svojega otroka vpisali na manjšo šolo z manjšimi oddelki, potem je vse, kar morate narediti, da to 
sporočite ob vpisu v 1. razred, ki bo potekal v februarju.

  Besedilo in foto: Iris Cepič(sola.laze@gmail.com)

 

Podružnična šola Laze       Šolsko igrišče  

Šolska telovadnica Generacija 2021/2022  

Zimsko veselje
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ŠKD LOGATEC V SKRBI ZA DVIG KINOLOŠKE KULTURE V OBČINI

Epidemija korona virusa nas je na eni strani osamila, kar 
zadeva medčloveške odnose, na drugi strani pa bolj kot 
doslej povezala z naravo in živalmi. Med drugim se je 

precej povečalo število psov v gospodinjstvih, vloga kinoloških 
zvez in društev pa postala toliko pomembnejša. Športno-kino-
loško društvo Logatec je bilo ustanovljeno leta 2009. »Društvo 
smo začeli s petimi ustanovnimi člani in izjemno nas veseli, da 
se vsako leto povečuje število članov kot tudi zanimanje lastni-
kov za tečaje vzgoje in šolanja psov, kar pomeni, da se kinolo-
ška kultura na logaškem območju dviguje in razvija,« je za Lo-
gaške novice povedala Nadja Žlender, vodja Enote reševalnih 
psov Športno kinološkega društva Logatec.

Kateri so bili ključni mejniki?
Najpomembnejši mejnik je bila vsekakor ustanovitev društva na 
območju, kjer je do tedaj na kinološkem področju zevala praznina. 
Z dobrim delom smo postali poznani v celotni občini, kar nas je do-
datno povezalo z lokalnim prebivalstvom in sorodnimi društvi. Po-
memben mejnik je bila tudi vključitev Enote reševalnih psov ŠKD 
Logatec v Civilno zaščito Logatec.
 
Kakšno  je poslanstvo društva?
Predvsem dvigovanje in širjenje kinološke kulture, povezovanje 
lastnikov in ljubiteljev psov ter prispevati k boljšemu in lažjemu 
sobivanju ljudi in psov. Z našimi tečaji pomagamo lastnikom, da 
svojega mladička vzgojijo v prijetnega družabnika. Trudimo se, da 
tistim, ki želijo nekaj več, ponudimo tudi tečaje različnih kinolo-
ških športov. Imamo tudi izjemno močno Enoto reševalnih psov, ki 
obstaja že vse od ustanovitve društva. Poslanstvo Enote reševalnih 
psov je priprava vodnikov in psov za iskanje pogrešanih oseb.
 
Koliko članov združuje ŠKD Logatec?
V letu 2021 je imelo društvo preko 60 članov. Večina teh je naših 
tečajnikov in  seveda člani Enote reševalnih psov, ki nas je kar 28.
 
Katere so vaše dejavnosti?
Poleg tečajev za vzgojo in šolanje psov tudi razvijanje kinoloških 
disciplin, od katerih sta trenutno najaktivnejši Enota reševalnih 
psov ter Canicross, individualna pomoč lastnikom pri vzgoji ali 

prevzgoji psov, izvedba delavnic in predstavitev za različne publike 
(lastnike psov, bodoče lastnike psov, vrtce, šole ... ).
 
Kdo lahko postane inštruktor in kako?
Inštruktorji v našem društvu so dolgoletni člani, ki so zelo aktivni 
v kateri izmed kinoloških disciplin. Poleg poznavanja psihologije 
psov je zelo pomembno, da inštruktorji znajo delati z ljudmi - jih 
učiti in potrpežljivo voditi v procesu vzgoje in šolanja. Bodoči 
inštruktorji so najprej v fazi pripravništva, kjer ostale inštruktorje 
spremljajo pri vodenju tečajev, ob pravem času se nato udeležijo 
še izobraževanja v okviru Kinološke zveze Slovenije. Inštruktorji v 
društvu smo vedno na voljo drug drugemu in si med seboj delimo 
izkušnje ter znanje.
 
Kako ste preživeli drugo koronsko leto?
Kot na vsa področja naših življenj je korona vplivala tudi na delova-
nje društva. V obdobju, ko tečajev nismo mogli izvajati v živo, smo 
se trudili, da smo bili našim članom vseeno na voljo z nasveti preko 
telefona ali elektronske pošte. Mladički namreč potrebujejo vzgojo 
od vsega začetka in že nekaj tednov napačnega dela se lahko zelo 
pozna. Opazili smo povečano zanimanje za naše tečaje, verjetno 
deloma tudi zato, ker si je veliko ljudi med korono omislilo pasjega 
mladička. Na tem mestu bi želela poudariti, da mora vsaka odloči-
tev za psa ali drugega hišnega ljubljenčka biti premišljena in spreje-
ta odgovorno. Psa v svoj dom sprejmemo za vsaj deset let in skrbno 
moramo premisliti, če lahko zanj ustrezno skrbimo na dolgi rok.
 
Kateri so cilji društva v prihodnje?
Naši cilji so ureditev društvenega vadbišča z ustrezno razsvetlja-
vo, da bi preko celega leta lahko izvajali tečaje in treninge; razvoj 
kinoloških disciplin in spodbujanje članov, ki bi se želeli aktivno 
udejstvovati v njih; izobraževanje novih vodnikov reševalnih psov 
in ohranjanje kakovosti dela v enoti ter nadaljevanje s stalnimi ak-
tivnostmi v društvu. Eden od ciljev je tudi povečevanje naše pre-
poznavnosti in kot že večkrat omenjeno, dvigovanje kinološke kul-
ture in ozaveščanje vseh občanov, tudi tistih, ki psov nimajo.

Blanka Markovič Kocen
Foto: arhiv ŠKD Logatec
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ITALIJANSKA ZASEDBA LOGATCA NOVEMBRA 1918

Iz Hrvaškega narodnega arhiva sem dobil fotokopijo do-
kumenta, ki je pomemben za dogajanju ob koncu prve 
svetovne vojne na Logaškem. Za razumevanje teh zgodo-

vinskih dogodkov pa se moramo vrniti malo nazaj.

Zavezniki antante so pritiskali na Italijo, da organizira ofenzivo na 
njenem ozemlju in tako prisili Avstro- Ogrsko k zlomu in podpisu 
premirja. Ofenziva se je začela 24. oktobra 1918. Zaradi močno 
oslabljene in omagane avstroogrske vojske, uporov in neposluš-
nosti vojakov je Avstro -Ogrska 29. oktobra zaprosila za premirje.
Antantne sile so nato 31. oktobra sprejele avstro-ogrsko ponudbo 
za premirje. Sledila so pogajanja znotraj antante, katerih rezultat 
je bila zahteva, da Avstro-Ogrska svojo vojsko umakne z Južne 
Tirolske, iz Trbiža, soške doline, Gorice, Trsta, Istre, zahodne 
Kranjske in Dalmacije. Na tej podlagi je prišlo 3. novembra 1918 
v Villi Giusti pri Padovi do podpisa premirja. Zaradi italijanske 
zahteve pa je premirje stopilo v veljavo šele prihodnji dan, torej 4. 
novembra ob 15.00. Premirje je vsebovalo tudi jasne pogoje glede 
umika avstro-ogrske vojske.
Po podpisu premirja se je začel umik, za avstro-ogrsko pa se je 
počasi in previdno premikala tudi italijanska vojska, z namenom 
okupirati vsa območja, ki so ji pripadala z Londonskim sporazu-
mom. 

Ker je bil potreben urejen umik vojakov in njihove opreme sko-
zi slovensko ozemlje in preprečiti plenjenje, so v službo narodne 
brambe vzeli Čehoslovake. Že 2. novembra 1918 je bilo poleg 
tega določeno, da se na križiščih Trst – Vipava, Gorica – Col- Lju-
bljana in v Logatcu postavijo lepaki v češkem in hrvaškem jeziku 
z napisi »Čehoslovaki zglasite se za službo narodne brambe«. Za 
vso to vojsko so prišli v Logatec tudi Italijani.

V časopisu Slovenec je 6. novembra 1918 zabeležena naslednja 
novica:

Italijani v Logatcu

Logatec, 6. novembra. Danes zjutraj so se pripeljali v Logatec v 
avtomobilih Italijani naravnost iz Trsta. Baje delajo red in razoro-
žujejo umikajoče se tolpe bivše avstrijsko-ogrske vojske. 
V zapisniku seje Narodne vlade SHS v Ljubljani, z dne 6. novem-
bra 1918, je tudi naslednji stavek:
»Na brzojavko italijanskega polkovnika Castellija, ki je došel v 
Logatec, da kontrolira izpolnitev pogojev premirja, se odpeljejo 
k njemu zastopniki Narodne vlade, predsednik Pogačnik in člana 
vlade dr. Triller in Petejan, ki odpotujejo dne 7. novembra zjut-
raj ob 8. uri. Naroči se jim, naj pozdravijo zastopnike italijanske 
armade, hkrati pa protestirajo proti zasedanju naše dežele. De-
legacija se je sestala naslednji dan v Postojni, kjer se je nastanil 
Castelli, in ne v Logatcu.«
V prispevku za novejšo zgodovino Matjaža Bizjaka je zabeleženo:
»Podobna italijanska vojaška komisija je že okoli 6. novembra 
1918 v sestavi 2 častnikov in 20 vojakov prišla v Logatec. Tudi ta 
komisija je podobno zahtevala razorožitev vojakov in prepustitev 
terena in artilerije. Krajevni odbor narodnega sveta iz Logatca 
je o prihodu takoj obvestil Narodno vlado, štiri dni pozneje pa 
podal italijanski komisiji tudi pisni protest. Vendar vse skupaj ni 
nič pomagalo.«

Časopis Slovenec je zapisal tudi naslednjo novico:

Razmere v Logatcu

Spodnji Logatec, 11. novembra. Skozi Logatec gredo mažarski od-
delki, oboroženi z ročnimi granatami. Semkaj prihajajo italijanski 
ujetniki na vozeh ali pa na konjih, ki so jih pokradli v zaledju. 
Narodni svet v Spod. Logatcu je protestiral proti etabliranju in 
delovanju italijanske vojne komisije. Semkaj je dospela 12. divizi-
ja. Tukaj se mudeča čeho-slovaška brigada, ki je sedaj skrbela za 
red in javno varnost, odide v najkrajšem času v domovino. Zato 
je neobhodno potrebno, da pride sem naša jugoslovanska vojska.
Italijanskim  težnjam do slovenskega in hrvaškega ozemlja tudi to 
ni bilo dovolj.
Pri Logatcu je italijanska vojska prekoračila demarkacijsko črto 
in prodrla 13. novembra do Vrhnike, morda z namenom da zasede 
tudi Ljubljano. Začasna meja je potekala z Rakeka za Tolstim Vr-
hom, skozi Raskovec, Strmico, čez hrib Špekel, Zaplano do Rovt. 
Po protestu vrhniškega župana Franca Tršarja in ultimatu pod-
polkovnika Stevana Švabića italijanskemu poveljstvu v Logatcu 
se je italijanska vojska 18. novembra 1918 umaknila z Vrhnike na 
demarkacijsko črto. Od devetnajstih občin logaškega političnega 
okraja jih je tako le šest ostalo zunaj okupacijske cone.

Proti italijanski zasedbi  v Logatcu je občina Dolenji Logatec na-
pisala naslednje protestno pismo: 

Pariška mirovna kon-
ferenca in Rapalska 
pogodba, podpisana 
12. novembra 1920, je  
dokončno uredila mejo 
med Kraljevino SHS  in 
Kraljevino Italijo. Tako 
so bili notranjski kraji 
Logatec, Unec, Rakek 
in spodnja Planina 26. 
februarja 1921 osvobo-
jeni italijanske okupaci-
je in bili  priključeni k 
Jugoslaviji. 

Vir: HRVATSKI DR-
ŽAVNI ARHIV fond 
HR-HDA-124.NVSHS, 
Wikipedija, Milica Ka-
cin- Wohinz Primorski 
Slovenci pod Italijan-
sko zasedbo 1918-1921, 
Sejni zapisniki Narodne 
vlade Slovencev, Hrvatov in Srbov v Ljubljani in deželnih vlad za 
Slovenijo 1918-1921  za objavo pripravil Peter Ribnikar, časopis 
SLOVENEC, leto 1918, SLOVENSKI NAROD, 1918, Matjaž 
Bizjak, Umik avstro-ogrske vojske skozi slovenski prostor no-
vembra 1918, Logatec, Črtice iz življenja kraja in obeh župnij, 
Tone Kompare, Arhiv Slovenije Knjiga sprejetih telefonskih spo-
ročil I zapis 6. 11. in 12. 11. 1918.

Tone Jerina
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Ne pa tudi za drugi dve tretjini,  maj in junij, ko naj bi deževni 
oblaki zopet prevladovali nad našim nebom. Kdaj na dopust?  Se-
veda je odvisno, kam bi radi šli?  Če boste dopustovali v naših kra-
jih in če bi na to vplivalo samo vreme, potem v avgustu, ko naj bi 
bilo vreme podobno tistemu v letu  2013 – suho in vroče. Takrat je 
bil v Sloveniji zabeležen temperaturni rekord – 40,8 st. C na leta-
lišču Cerklje. Mimogrede: 14. avgusta lani je bilo v Logatcu 33,6 
st .C. Sicer pa je vse bolj ali manj odvisno od tega, kam bo veter 
zanašal tokove nad Atlantikom, kdaj nas bo zajel puščavski veter  
iz Afrike ali Azije ( posebnost lanskega leta). Obeta se tudi večji 
vpliv El Ninja, možni pa so tudi večji vdori arktičnega zraka. Ka-
korkoli že, vreme bo, na nas pa je, kako se mu bomo prilagodili.  

*Vremenska pratika 2022, Dušan Kaplan:
Ta pratika je posvečena lepotam Slovenije,
lepoti slovenskega jezika in
modrostim naših dedov.

Besedilo in foto: Brane Pevec

AKTUALNO

VREME SE NE OZIRA NA POLITIKO, TUDI NA COVID-19 NE

Ne glede na epidemijo in vladne ukrepe je vreme tudi 
lani ubiralo svoja pota. Nanj niso vplivala niti razna 
posvetovanja o vremenskih spremembah. Zima se je 

držala napovedi amaterskega opazovalca vremenskih in dru-
gih pojavov Dušana Kaplana, ki je poleti 2020 napovedal, da 
bo zima 2020/21 daljša, kot je bila leta pred tem. 

Januarja se je sneg obdržal 13 dni, najnižja temperatura je bila 14 
stopinj pod ničlo, kar za Logatec ni nič posebnega. Pomlad je bila 
prehladna, posledice je čutilo rastlinje, ki je zaživelo šele junija, 
saj je bilo v Logatcu takrat 22 dni s temperaturo nad 25 stopinj C, 
8 celo nad 30. Poletje in jesen sta bila povprečna, na srečo kakšnih 
hudih neviht ni bilo, je pa sneg zapadel že prvi dni decembra in se 
obdržal do božiča.

Kaj pa napovedi za letos?

Se bo ljudska napoved o zelenem božiču in beli veliki noči ures-
ničila? O tem lahko več preberete v Vremenski pratiki*.  Mokro 
bo, tako kot večino dni pred tem. Tudi za Gregorjevo se nam obeta 
slabo vreme, sneg in dež. Na žalost še epidemiološka poročila ne 
obetajo nič dobrega, a upanje umre zadnje. Zato nasvidenje na 
Gregorjevem sejmu! Žal tudi napovedi, ki jih dajejo meteorologi, 
obetajo lepo vreme šele za prvomajske praznike. 
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LETOS K URESNIČITVI ŠTEVILNIH PROJEKTOV, 
OPOZICIJA POZIVA K VEČJI HITROSTI

V leto 2022 smo stopili previdno, zaradi nenadejanih 
razsežnosti novega virusa celo nekoliko negotovo. Vse 
bolj se zdi, da se bomo morali naučiti živeti s to nadle-

go in kljub zdravstvenim omejitvam uresničevati zadane cilje. 
V občini Logatec imamo smele načrte, v t. i. super volilnem 
letu naj bi izpolnili tudi nekatere stare obljube. Županu Bertu 
Menardu in predstavniku opozicije ter vodji svetniške skupi-
ne SDS Zoranu Mojškercu smo ponudili v razmislek nekaj 
najaktualnejših tem.

Število prebivalcev logaške občine iz leta v leto narašča, Lo-
gatec postaja zanimiv predvsem mladim družinam. Obeta se 
gradnja novih blokov, kako pa nameravate reševati prostor-
sko stisko v šolah in vrtcih?

Menard: Logatec je hitro rastoča občina, te rasti ne moremo usta-
viti. V naših podjetjih imamo zelo veliko delovnih mest, s tem 
pa tudi povpraševanja po stanovanjih. Veselje je gledati družine z 
več otroki. Globoko se zavedamo, da je prav rojstvo otroka pravi 
napredek in razvoj družbe. Koliko otrok lahko družina preživi in 
vzgaja, je v njeni domeni, na nas je, da poskrbimo za kvaliteto 
življenja vseh generacij.
Res je nekaj stiske v naših ustanovah, a jih rešujemo. Pripravljamo 
in urejamo gradbeno dovoljenje za štirioddelčen vrtec v Hotedr-

šici, obljubljena so sredstva resornega ministrstva v višini nekaj 
manj kot 900.000 EUR. S to novogradnjo se v sedanji podru-
žnični šoli sprostijo učilnice za štiri razrede. Osnovno šolo Tabor 
bomo nadzidali in v dveh fazah pridobili najmanj osem učilnic. 
Za prvo fazo že imamo gradbeno dovoljenje in izbiramo izvajalca. 
Za potrebe otroškega varstva pridobivamo ustrezno zemljišče, na 
predvidenem območju smo ga približno 3.000kvadratnih metrov 
že kupili.

Mojškerc: Mislim, da smo kot opozicija v tem mandatu naredili 
pomemben korak naprej pri dojemanju pomena te problematike. 
Če se spominjate, smo v začetku tega mandata sklicali izredno 
sejo občinskega sveta, posvečeno prav njej. Rezultat te seje je 
bila ustanovitev delovne skupine občinskega sveta za reševanje 
prostorske problematike na OŠ 8 talcev, njeno vodenje pa sem 
prevzel sam. Naloga te skupine je bila bedenje nad aktivnostmi 
župana in občinske uprave in sodeč po rezultatih smo delo dobro 
opravili - od izredne seje do začetka gradnje prizidka k šoli je mi-
nilo eno leto. Treba je vedeti, da se nekateri projekti, ki jih vodstvo 
občine predstavlja kot prioritetne, vlečejo precej dolgo - poglejmo 
samo izgradnjo Narodnega doma in postavitev mrliške vežice v 
Rovtah, za katero smo potrebovali skoraj dva mandata, in še bi 
lahko naštevali. 
In v prihodnje? Danes je vsem političnim deležnikom v Logatcu 
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kristalno jasno, da je treba v občini zgraditi nov vrtec, kar je opo-
zicija v preteklosti že predlagala. S tem bi se sprostili prostori ne-
katerih sedanjih enot, v mislih imam predvsem centralno enoto in 
enoto Tabor, ki bi jih lahko uporabili za potrebe obeh šol. Kolikor 
mi je namreč znano, država ni ravno navdušena, da bi v Logatcu 
gradili še tretjo šolo, zato moramo sami poskrbeti za nadomestne 
rešitve. Lokacij za nov vrtec je več, tudi delovna skupina, ki sem 
jo vodil, jih je nekaj prepoznala, treba se je samo odločiti za inve-
sticijo, pa imamo lahko problem rešen v roku dveh let.

Pred kratkim smo dobili nova parkirišča - kakšno pa je vaše 
videnje centra Logatca?
 
Menard: Za center Logatca imamo narejeno študijo, strokovne 
podlage in veljaven podrobni prostorski načrt. Pripravljamo pro-
jektno dokumentacijo podzemnih garaž, približno 70 v prvi fazi,  
nad katerimi bo osrednji prostor namenjen tržnici, prireditvam in 
srečevanju ljudi v mestnem jedru. V okviru tržnice bomo zgradili 
javne sanitarije. Uredili bomo objekt glavne avtobusne postaje s 
parkirnimi mesti in spremljajočimi storitvami poleg Petrola, smer 
Ljubljana. Glede na to da je Logatec raztegnjeno mesto, bomo s 
tem pridobili center – mestno jedro. Počasi bomo uredili Grič z 
vsemi »potkami«, dali dušo Cankarjevi ulici in Šolski poti. Ena-
ko celi Čevici z Notranjsko domačijo. Nekdaj Srškovo domači-
jo bomo obnovili in ji dodali pridih modernosti. Sprehajalna pot 
mimo Tollazzijeve šterne, Nakla in skozi predor do »mašinke«, 
Narodnega doma, Hamarlicove kapelice in nazaj v center bo do-
bila svoj namen.

Mojškerc: Parkirišč v centru mesta kronično primanjkuje, skupaj 
z nekaterimi večjimi naselji naj bi po ugotovitvah občinske uprav 

potrebovali približno 550 parkirnih mest, imamo pa jih okoli 320, 
tako da je vsako novo parkirišče dobrodošlo. Pri tem bi mora-
li problem reševati sistematično, z upoštevanjem stroke, ki mora 
najprej ugotoviti, kje sploh lahko v centru še gradimo. Zemljišč 
namreč zmanjkuje. Rešiti je treba tudi problem pripadajočih ze-
mljišč pri večstanovanjskih stavbah, ki so zdaj sicer v občinski 
lasti, vendar pa sodna praksa kaže drugače in mislim, da bi morali 
problem rešiti z ustrezno komunikacijo z lastniki teh stavb, kajti 
ob urejanju po sodni poti bomo čakali še dolgo. Za oblikovanje in 
dolgoročni razvoj centra pa imamo že od leta 2016 sprejet OPPN, 
ki je po mojem mnenju ustrezen, treba ga  je samo začeti izvajati. 

 
Gradnja novega Narodnega doma se po korakih vendarle 
približuje, opozicija je bila pogosto kritična do teh načrtov - g. 
Mojškerc, kako na projekt gledate danes? G. župan, kje so še 
morebitne čeri, kako daleč smo?

Mojškerc: Gradnja Narodnega doma je projekt, ki se vleče že pre-
dolgo, iz devetdesetih let. Všeč mi je, da ste postavili vprašanje v 
smislu, da je opozicija bila do projektov kritična. V logaški jav-
nosti se namreč večkrat širijo neutemeljene govorice, češ da opo-
zicija projektu nasprotuje, kar preprosto ne drži. Predvsem smo 
kritični do tega, da se projekt že predolgo vleče, da zanj ne obstaja 
nikakršna finančna konstrukcija in da vmes prihaja do neusklaje-
nih sprememb projekta, kar posledično vodi v zavlačevanje. Leta 
2019 je namreč župan predstavnike vseh svetniških skupin povabil 
na usklajevanje in ena izmed tem je bil tudi Narodni dom. Takrat 
smo se dogovorili, da se knjižnica v letu 2020 preseli v kontejner-
sko konstrukcijo na občinski prostor za starima občinskima hiša-
ma in za to je bil tudi proračun soglasno potrjen, sredi leta 2020 pa 
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smo od občanov izvedeli, da se bo knjižnica selila na zelenico za 
Petrolovo črpalko. V opoziciji se s predlogom zaradi pričakovanih 
težav s stanovalci, ki so se res zgodili, nismo strinjali, posledično 
pa knjižnica še vedno ni preseljena. In potem se išče krivdo pov-
sod, samo  ne v lastni odgovornosti za projekt, ki se vleče sedem 
ali osem let. Narodni dom, tak kot je zdaj, našemu kraju vsekakor 
ne more biti v ponos, zato je nujno projekt pospešiti, kot pa sem 
že prej omenil, je naloga župana, da predstavi jasno in vzdržno 
finančno konstrukcijo. Prav tako je treba zagotoviti preglednost 
projekta, ki se je do zdaj neprestano spreminjal, tako da svetniki 
sploh ne poznamo zadnje različice, ki naj bi se gradila.  Doslej je 
bilo veliko besedičenja o tem,  od kod vse naj bi prišel denar, a 
videti je, da bo na koncu naložba v celoti pristala na plečih občin-
skega proračuna, kar pa predstavlja neodgovorno in negospodarno 
ravnanje. Tukaj namreč ne gre za kakšen drobiž, ampak za veliko 
denarja za občino, kot je Logatec. Ocenjena vrednost projekta je 
v letu 2019, ko smo se o tem pogovarjali, znašala približno 8 mi-
lijonov EUR, spričo dražitve vseh materialov na trgu pa današnja 
cena po oceni gradbincev že krepko presega  10 milijonov EUR.

Menard: Nov Narodni dom z novo knjižnico bo center kulture 
v vsem njenem pomenu. Težko razumem, da je toliko nametanih 
polen pod noge vodilnih in da mnogi ne razumejo, da je kultura 

zibelka našega naroda na sončni strani Alp, s katero smo si pribo-
rili državo in postali nacija. Čeri so v nekaterih glavah. Če bi tako 
razmišljali v dvajsetih letih prejšnjega stoletja, v času največje go-
spodarske krize, bi bili celih sto let brez Narodnega doma. Če bi 
odločal sam, bi Dom že gradili, zlasti ker so bile dane predvolilne 
obljube kandidata na našem območju za državni zbor in sedanjega 
ministra. Verjamem mu in upam na obljubljeno. Čakamo na razpis 
kulturnega ministrstva za investicije, razpis Eko sklada za nizko-
energetske zgradbe je že objavljen in zanj pripravljamo potrebno 
dokumentacijo. Močno verjamem, da uspemo.

Zaradi ugodne strateške lege prihaja v Logatec tudi vse več 
podjetij - kakšne so možnosti za razširitev obrtnih con?
 
Menard: Možnosti za širitev je veliko, vesel sem, da sem kot član 
takrat Obrtne zbornice Logatec, kasneje tudi član Obrtne zadru-
ge Notranjka, lahko pozitivno vplival pri postavitvi obeh dana-
šnjih obrtno-podjetniških con. Taktirko za cono KLI je držal g. 
Vladislav Puc, za cono Zapolje pa g. Mitja Žigon in investitorji. 
Pričeli smo gradnjo povezovalne ceste med obema conama, »štan-
go« nam držijo Slovenske železnice in novi investitorji. Desno od 
povezovalne ceste bo veliko možnosti za širitev cone proti Ra-
skovcu. V tem delu bo tudi prostor za morebitno novo industrijsko 
čistilno napravo.

Mojškerc: Mislim, da je v veljavnem prostorskem načrtu še za 
okoli 20 hektarjev zemljišč, ki so za to namenjena, menim pa, da 
bo treba v času, ko se bo aktivno pristopilo h graditvi povezoval-
ne ceste, začeti razmišljati tudi o širitvi teh območij predvsem na 
relaciji trase povezovalne ceste, saj je prostora tam še veliko, pri 
tem pa je treba biti pozoren, da se v prostorskem načrtu natančno 
določi, katere vrste industrije si v teh conah ne želimo. Tu mislim 
predvsem na težko industrijo.

Povezovalna pot med obema obrtnima conama je prava rak 
rana logaške občine. Ali smo v letošnjem letu kaj bliže rešitvi 
problema kot pred 15 leti?

Menard: Trudimo se, prva faza povezovalne ceste ima gradbeno 
dovoljenje in se bliža začetku gradnje. Živimo v času, ko je kapital 
osovražen, a brez njega ne gre. Za bel kruh in da ga je dovolj, je 
potrebna velika dodana vrednost. Danes pojemo več, kot ustvari-
mo. Hvala Bogu, da nam gre dobro in da nam to priznavajo razvi-
tejše države. Kašče bomo napolnili le z veliko znanja in pridnimi 
rokami. To je bil tudi sen obrtnikov, podjetnikov v sedemdesetih 
letih prejšnjega stoletja. V Logatcu nam je uspelo, odprl se je trg 
delovne sile in prostor za nove investicije. V letošnjem letu pri-
čenjamo s pridobivanjem projektne dokumentacije in nato grad-
benega dovoljenja za preostali manjkajoči del povezovalne ceste. 

Mojškerc: Mislim, da odgovor na to vprašanje najbolje pozna žu-
pan, ker ima vpogled v zadevo. Svetniki smo namreč obveščeni 
zgolj površno oziroma, če kaj izrecno vprašamo. Lahko pa rečem, 
da me tudi tukaj moti predvsem počasnost, s katero se projekt pre-
mika. Po mojih informacijah ovir za gradnjo ceste ne predstavljajo 
državne ustanove, predvsem si želijo pomagati, saj bi bila s to 
cesto možna tudi izgradnja obvoznice iz Zapolja proti Rovtarski 
cesti, s tem pa bil Dolnji Logatec praktično osvobojen tovornega 
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prometa, na drugi strani pa bi se lahko ukinil železniški prehod 
na koncu Mandrg, kar je v interesu železnic. Denar v proračunu 
je bil zagotovljen že v lanskem letu, zakaj pa še ni bilo razpisa za 
gradnjo ceste, ne vem. Vsekakor pa upam, da se gradnja čim prej 
prične.

Kako vidite pomoč gospodarstvu z vidika dodane vrednosti - 
morebitna podpora lokalne skupnosti podjetjem?
 
Menard: Podjetjem moramo pustiti proste roke, možnosti so 
opredeljene v Občinskem prostorskem načrtu. Bistveno vlogo 
ima vodstvo lokalne politike z uradniki, logaški to razumejo in jih 
moram pohvaliti. Vidno vlogo ima direktor naše uprave, razume, 
kaj pomeni tržno gospodarstvo. Gospodarstvu v conah želimo po-
magati tudi s postopnim pričetkom celovitega urejanje videza con 
in izvedbe prometnega usmerjanja po njih. 

Mojškerc: Gre predvsem za nalogo države, ki za to poskrbi preko 
zakonodaje, na lokalni ravni pa lahko zagotovimo predvsem z ne-
premičninsko politiko in posluhom za potrebe podjetij, ustvarja-
njem okolja, ki bo spodbujalo razvoj podjetništva. Tu lahko veliko 
vlogo odigra Območna obrtno-podjetniška zbornica Logatec, ki 
pozna potrebe svojih članov, občina pa mora slediti razvoju indu-
strijskih con, predvsem v smislu zagotavljanja ustrezne infrastruk-
ture iz svoje pristojnosti.

Ali se v letošnjem letu obeta kakšen premik na področju ra-
zvoja turizma v občini. Kakšen je vaš pogled na promocijo tu-
rističnih destinacij?

 Menard: Na področju turizma se premikamo. Turizem je veja go-
spodarstva  in mora sam iskati trg, goste. V naši občini ne potrebu-
jemo trume turistov, ampak je ključno, da pogostimo naše občane, 
delavce od drugod, njihove družinske člane, poslovne partnerje 
naših uglednih podjetij. Imamo bogato naravno in zgodovinsko 
ter kulturno dediščino, certificirane vodiče v okviru domačih tu-
rističnih društev. Ustanavljamo TIC, potrebujemo Zavod za turi-
zem, šport, kulturo. Kapital ima proste roke za gradnjo hotela, go-
stinskih obratov, mi smo pripravljeni. Vsekakor pa delamo na tem, 
da bo Logatec kot turistična destinacija imel vzpostavljenih vsaj 
nekaj turističnih produktov – paketov, ki jih bomo lahko ponudili 
našim obiskovalcem iz Slovenije ali tujine. 

Mojškerc: V naši občini bi najprej morali pripraviti strategijo in 
določiti, kaj je primerno tržiti kot izvirno turistično ponudbo ozi-
roma ustvariti zgodbo, ki bo zagotovila razvojne možnosti. Lahko 
je to na primer tradicija furmanstva iz preteklosti ali pa ponor Jač-
ke v povezavi z železnico in potem na to zgodbo pripeti še ostale 
zanimivosti, ki jih v Logatcu ne manjka. Turistu moramo torej po-
nuditi nekaj česar ne more videti drugod, in na tem graditi. Imamo 
edinstveno utrdbo iz rimskega časa, vendar samo zaradi tega turist 
ne pride k nam, ker je rimskih ostankov tudi drugod precej. To je 
nadgradnja, osnova pa mora biti edinstvena. 

Mimo supervolilnega leta ne moremo. Kakšno zavezo v tem 
letu dajete volivcem?
 
Menard: Verjetno se ne bom potegoval za četrti mandat župana. 
Menim, ko dvakrat prestopiš jamo, je tretjič preprosto ne vidiš. 
Potrudil se bom, da bo naša neodvisna lista NLBM prišla v ob-
činski svet s svojim županom. Glede na dogajanje v naši politiki 
pomagam skupini, ki ji je mar za naše ljudi in napredek. Politika 
smo ljudje, moramo biti dobri gospodarji, se pogovarjati, povezo-
vati. Rad imam svojo občino, državo Slovenijo in ljudi. Ostal bom 
zvest ljudem in skrbel zanje po smernicah dr. Andreja Gosarja, 
zavedajoč se, da mnogim ne bo všeč. Vprega za uspeh naše dežele 
je vera v ljudi, močna sociala, zeleno krožno gospodarstvo in skrb 
za okolje. 

Mojškerc: Opozicija v logaškem občinskem svetu je v preteklem 
mandatu dokazala, da za dobro kraja lahko sodeluje tudi preko 
tako imenovanih ideoloških bregov in političnih razlik, kar je 
vsekakor spodbudno tudi za naprej. Z dobrim sodelovanjem smo 
ljudem uspeli predstaviti alternativo sedanjemu vodenju logaške 
občine. Prepričan sem, da bomo v tem letu vse stranke opozicije 
javnost seznanile s tem, kako si zamišljamo razvoj občine v pri-
hodnjem mandatu. Trdno verjamem, da nas vse druži mišljenje, da 
je treba projekte, o katerih smo govorili tudi danes, in še mnoge 
druge začeti uresničevati s precej večjo hitrostjo, kot smoji bili 
priča doslej. Prav tako pa bomo vztrajali pri večji stopnji vključe-
nosti občanov v posamezne projekte in s tem prekinili slabo pra-
kso, s katero so  pri določenih projektih občane postavljali pred 
dejstva.

Blanka Markovič Kocen
Foto: Primož Godina
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SKUPNO STAVBO UPRAVNEGA CENTRA 
NAM MARSIKDO ZAVIDA 

Upravno enoto Logatec od njenega nastanka vodi Ljud-
mila Kunc, po izobrazbi univerzitetna diplomirana 
pravnica. Ima dolgoletne izkušnje pri delu v javni 

upravi in pozna področje delovanja upravnih enot, ki so leta 
1995 začele delovati kot popolnoma samostojen organ držav-
ne uprave, neposredno podrejen vladi in posameznim mini-
strstvom. Je zagovornica tega, da se zaposleni na delovnem 
mestu dobro počutijo in med sodelavci vladajo odkriti odnosi.

Vsak izmed nas se je že kdaj oglasil na upravni enoti, pa ven-
darle mnogi še vedno ne vedo, katere so njene ključne naloge 
oziroma kaj sodi med vaše pristojnosti?

Čeprav je od reorganizacije lokalnih skupnosti minilo že dobrega 
četrt stoletja, marsikdo še ne razlikuje pristojnosti upravne enote 
od pristojnosti občine. Upravne enote vodimo upravne postopke 
na I. stopnji in izvajamo določene upravne naloge z delovnih pod-
ročij posameznih ministrstev. Največji del našega poslovanja s 
strankami predstavljajo zlasti naslednji upravni postopki in uprav-
ne naloge: izdajamo osebne izkaznice, potne listine, vozniška in 
prometna dovoljenja, orožne liste, gradbena, uporabna dovoljenja, 
dovoljenja za javne prireditve in dovoljenja za opravljanje dopol-
nilnih dejavnosti na kmetijah. Urejamo odobritev pravnih poslov 
s kmetijskimi zemljišči ter pravic na področju vojnih invalidov, 
žrtev vojne in vojnih veteranov; evidentiramo kmetijska zemljišča 
v uporabi in urejamo podatke v evidenci registra kmetijskih go-
spodarstev. Pristojni smo tudi za izdajanje enotnih dovoljenj za 
prebivanje in delo tujcem ter odobritev sprejema v državljanstvo 
Republike Slovenije, za sklepanje zakonskih in partnerskih zvez, 
izdajamo izpiske iz matičnih registrov ter iz geodetskega katastra 
in zemljiškoknjižne izpiske. Tu so še upravne overitve, eviden-
tiramo podporo volivcev, sprejemamo vloge za spletna digitalna 
potrdila. Vodimo tudi posamezne prekrškovne postopke.

Koliko zaposlenih je na upravni enoti, kako veliki ste v slo-
venskem merilu med skupno 58 upravnimi enotami in koliko 
upravnih zadev letno rešite v Logatcu?

Glede na število prebivalcev spadamo v sredino skupine manjših 
upravnih enot, kamor sodijo tiste z 8.000 do 18.000 prebivalci. 
Naša šteje nekaj več kot 14.000 prebivalcev. Podobne upravne 
enote so še Idrija, Ribnica, Ilirska Bistrica, Cerknica … bistveno 
manjše pa so Metlika, Hrastnik, Dravograd. V skupini manjših 
upravnih enot se število zaposlenih giblje od 15 do 24 zaposle-
nih, pri nas je zaposlenih 19 uslužbencev. V okviru skupine manj-
ših upravnih enot se število rešenih zadev za leto 2020 giblje od 
12.200 do 25.600 zadev, v logaški pa smo rešili 21.700 zadev. 
Statistika za preteklo leto je v zaključni fazi, glede na obseg dela 
pa bodo podatki o rešenih zadevah gotovo nekaj višji.

Število prebivalcev v Logatcu se je v zadnjem desetletju pre-
cej povečalo, posledično tudi število postopkov, ki jih vodite. 

V čem pa vidite glavno posebnost UE Logatec v primerjavi z 
drugimi upravnimi enotami?

Območje naše upravne enote se zelo hitro razvija. V obdobju po 
osamosvojitvi naše države se je s hitrim tempom začelo razvijati 
podjetništvo (obrtne dejavnosti in manjša podjetja). Zgrajeni sta 
dve obrtni coni, ki se še vedno razvijata, veliko stanovanjskih hiš 
in večstanovanjskih objektov. Ves ta razvoj se je in se še odra-
ža pri obsegu našega dela. Znano je, da imamo v Logatcu zelo 
funkcionalno stavbo upravnega centra s parkiriščem. To, da smo 
se na lokalnem nivoju uspeli dogovoriti za skupen projekt in za-
gotoviti finančna sredstva za gradnjo stavbe upravnega centra, v 
katerem strankam na enem mestu nudimo res veliko storitev, nam 
v slovenskem merilu marsikdo zavida. Smo praktično predmestje 
glavnega mesta Slovenije. Ker za urejanje posameznih zadev ni 
predpisana krajevna pristojnost, na naši upravni enoti upravne sto-
ritve koristijo tudi nekatere stranke iz drugih upravnih enot, zlasti 
pa iz Ljubljane.  

Kakšen je po vaši oceni napredek upravnih enot, storilnosti 
ter zadovoljstva strank in zaposlenih?

Upravne enote so od ustanovitve leta 1995 naredile izjemen na-
predek tako v strokovnem smislu kot tudi v organizaciji poslovnih 
procesov. Ministrstvo za javno upravo, ki je zadolženo za spre-
mljanje in koordinacijo dela upravnih enot, je kmalu po letu 2000 
upravnim enotam omogočilo, da so v svoje poslovanje uvajale ne-
katera orodja za izboljšanje kakovosti poslovanja. Nekatere so se 
odločile za ISO standard. Večina pa je in še danes uporablja CAF, 
ki je primernejši za javno upravo. Uvedena je bila tudi metodo-
logija, ki predstavlja okvir za ugotavljanje uspešnosti poslovanja 
upravnih enot v posameznem koledarskem letu. V okviru tega 
se vsaki dve leti izvede tudi anketa za ugotavljanje zadovoljstva 
strank in zaposlenih. Resorno ministrstvo je opredelilo cilje, ki 
jih morajo upravne enote zasledovati pri poslovanju. Gre za cilje 
na finančnem področju poslovanja, produktivnosti, zadovoljstva 
uporabnikov itd. Na podlagi podatkov iz poslovnih poročil vseh 
upravnih enot ministrstvo po enotni metodologiji izdela analizo, 
iz katere so razvidni primerjalni podatki za vse upravne enote in 
torej tudi, na katero mesto se po posameznih kazalcih poslovanja 
med 58 upravnimi enotami uvrsti posamezna izmed njih. Vse na-
vedeno je spodbudilo proces stalnega izboljševanja rezultatov po-
slovanja upravnih enot, saj se vse trudijo, da bodo njihovi rezultati 
poslovanja nadpovprečni.

Kako je čas pandemije novega koronavirusa zaznamoval vaš 
vsakdanji delovni utrip?

Pri poslovanju upoštevamo vse preventivne ukrepe. Poleg ostalih 
ukrepov je pomembno tudi to, da v naših prostorih sočasno ni-
mamo prevelikega števila strank. S tem namenom je ministrstvo 
za javno upravo odredilo obvezno predhodno naročanje strank na 
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upravne storitve. Odločilo se je tudi za izvedbo testnega projekta 
za podporo uporabnikom, v okviru katerega zaenkrat sodelujemo 
UE Ljubljana, Litija in Logatec. Prav v teh dneh naj bi zažive-
la tudi programska aplikacija za podporo samo naročanju stran-
kam. Ugotavljamo pa, da stranke v času pandemije v veliko večji 
meri koristijo elektronsko pošto, pa tudi poslovanje prek e-uprave 
z uporabo spletnih orodij. Prav upravne enote izvajamo veliko 
upravnih storitev, kjer je osebna navzočnost stranke zaenkrat ob-
vezna (vsi osebni dokumenti, vloge za spletna digitalna potrdila 
itd.). Prav gotovo osebnega stika s strankami v popolnosti ne bo 
nikoli mogoče nadomestiti, vendar pa sodobna tehnologija omo-
goča izredno učinkovito poslovanje tistim strankam, ki si to želijo. 

Ali še vedno velja, da so ena najpogostejših vprašanj strank 
o spremembah namembnosti objektov (npr. iz stanovanjski 
v poslovni) ter koliko je vprašanj glede možnosti zazidljivih 
zemljišč?

V zadnjem obdobju se je število vlog za izdajo gradbenih dovo-
ljenj močno povečalo, med drugim tudi za gradnjo novih objek-
tov, ki so namenjene obrtnim, poslovnim, proizvodnim, trgovskim 
in storitvenim dejavnostim, pa tudi stanovanjskim objektom. Tre-
nutno je investicijska dejavnost v porastu, s tem v zvezi je veliko 
povpraševanja o možnostih širitve posameznih dejavnosti.

Letošnje leto bo v znamenju menjave kultnih roza vozniških 
dovoljenj, ki jim veljavnost poteče 19. januarja 2023. Slednje 
še vedno ima dobra četrtina državljanov. Ali se lahko konec 

leta obeta kaos na upravnih enotah, sploh zato, ker bo to leto 
za ogromno državljanov zelo intenzivno tudi na področju me-
njave drugih osebnih dokumentov?
Letošnje in naslednje leto bosta za upravne enote zelo pestri. Ker 
se je pričetek izdaje biometričnih osebnih izkaznic zamaknil do 
konca marca letos, ob dejstvu, da imajo nekateri osebne izkaznice, 
ki jih je možno po preteku do konca marca v naši državi še upo-
rabljati, pričakujemo že z aprilom povečano povpraševanje. Po-
večano povpraševanje bo tudi po zamenjavi vozniških dovoljenj 
(starih – roza), pa tudi novejših, ki imetnikom po desetih letih ve-
ljavnosti potečejo v letošnjem in naslednjem letu. Tudi na podro-
čju gradbenih in uporabnih dovoljenj število vlog ostaja veliko, 
poleg tega pa v začetku junija letos začnemo izvajati konec pre-
teklega leta sprejeti gradbeni zakon. V letošnjem letu pa nas ča-
kajo tudi vsa opravila, ki jih upravne enote izvajamo ob volitvah. 

Kako vidite delovanje upravnih enot v prihodnosti?

Upravne enote so edini organ državne uprave, ki je v celotnem 
obdobju od ustanovitve, od leta 1995, ohranil status samostojnega 
organa, ki ima tudi status neposrednega proračunskega uporab-
nika. Že večkrat so bila pripravljena izhodišča za reorganizacijo 
sedanjih upravnih enot po različnih modelih, vendar nobena od 
idej ni bila uresničena. Iz izkušenj, ki jih opažamo ob reorgani-
zacijah drugih organov v smislu regionalizacije, je razvidno, da 
imajo reorganizacije med drugim za posledico tudi oddaljevanje 
storitev uporabnikom. Prepričana sem, da bodo sedanje upravne 
enote doživele vsaj 30-letnico svojega poslovanja. Smiselno je, da 
se v sedanji obliki ohranijo tudi v bodoče, saj so na lokalni rav-
ni največji, zelo učinkovit ter strankam prijazen servis upravnih 
storitev.

Ali lahko izpostavite najprijetnejši in najtežji del vašega poklica?

V največje zadovoljstvo mi je, če našim strankam v njihovih zah-
tevah lahko ugodimo in s tem izpolnimo njihova pričakovanja. A 
vedno ni tako, stranke imajo tudi nerealna pričakovanja, ki nima-
jo osnove v naši pravni ureditvi. V takih primerih je naš poklic 
zahteven, včasih je potrebno vložiti veliko energije in znanja, da 
zaključimo kakšno zadevo.

Kako preživljate prosti čas?

Prostega časa nimam veliko, porabim ga za dejavnosti, ki so v 
covid razmerah nekoliko težje uresničljive: druženje s prijatelji, 
potovanja, udeležba na kulturnih prireditvah. V teh časih sem v 
prostem času največ v naravi.

Imate za vaše stranke, bralce Logaških novic, kakšen poseben 
nasvet?

V vsaki življenjski situaciji, tudi v sedanjih razmerah pandemije 
novega koronavirusa, pomeni največ, če razmišljamo pozitivno.

Hvala za vaš čas in uspešno delo naprej.

Dejan Šraml
Foto: osebni arhiv L. K. 

Ljudmila Kunc, direktorica UE Logatec: »Upravne enote 
so na lokalni ravni največji, zelo učinkovit ter strankam 
prijazen servis upravnih storitev, zato je smiselno, da  se v 
sedanji obliki ohranijo tudi v bodoče.«
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SILOVIT PREDPRAZNIČNI NADIH - 
S PIHALNIM ORKESTROM IN OTOM PESTNERJEM

Pihalni orkester Logatec z dodobra uveljavljenim dirigen-
tom Vidom Pupisom je na četrto adventno soboto vabil 
dobre glasbe željno poslušalstvo v Športno dvorano na 

božično-novoletni koncert, ki ga je z odlično estrado dopolnil 
gost, izvrsten mojster popularne glasbe, Oto Pestner.

Nekaj večerov pred zimskim solsticijem, ko so ostanki snega še 
zamrzlo vztrajali vse naokrog, je množica, ki je tudi srhljivi covid 
ni odtegnil, hitela v športni avditorij, ki je še vedno zasilno zato-
čišče večjih kulturnih, predvsem koncertnih dogodkov. Kaj da ne, 
ko pa je večer ponujal obilje glasbenih razsežnosti, ki jih je – kot 
že tolikokrat doslej – učinkovito razsvetljeval svetlobni mojster 
Slavko Albreht. 

Uvodoma je avditorij ogrela mladost. Sanja Rejc je namreč v svoji 
izbrani povezovalni napovedi namenila poslušalstvu dvoje skladb 
– Reedovo Malo koncertno suito in Sparkejev Klezmerov kar-
neval – v izvedbi mladinskega orkestra pod taktirko obetavnega 

mladega dirigenta Mihe Nagodeta. Pravšnji glasbeni žar za uvod-
no razpoloženje, ki se je stopnjevalo z zvoki velikega orkestra pod 
vodstvom že prepričljivo uveljavljenega dirigenta, skladatelja in 
aranžerja Vida Pupisa, saj je široko životvorni glasbenik nedavno 
praznoval 40-letnico. 

Slovesno, kar se le da, je izzvenela Williamsova Olimpijska fanfa-
ra v priredbi Van der Veldeja. Tej je sledila Holsingerjeva Himnič-
na pesem Filipa Blissa v sijajno prepletenih kontrastih od pritaje-
nih pianissimov do glorificiranih fortissimov, nato se je orkester 
spopadel z enigmatičnostjo prerokb Schwartzovega Nostrada-
musa, ki ga je dirigent Vid poglobljeno interpretiral skozi skriv-
nostno čudesne glasbene učinke. Za trenutke muzikalne poetič-
nosti je poskrbela komorna skupina flavt, ki je pod mentorstvom 
Katarine Nagode izmuzicirala angelsko intimnost iz Beeftinkove 
Frekvence. Prvi del koncerta se je stekel s Smithovo Vse je mirno, 
sicer svojevrstno priredbo znamenite Svete noči, iz katere si je 
skozi orkestrsko igro posamezne taktovske sklope podajala četve-
rica izvrstnih solistov: flavtistka Nadja Šarić, saksofonistka Meta 
Neža Stražiščar, klarinetist Luka Vovk in trobentar Martin Gantar.
Drugi del koncerta je nadgradil gost, izjemen mojster popularne 
glasbe, Oto Pestner, ki je prav v tem letu slavil 50-letnico svo-
jega glasbenega upodabljanja: kot pevec, skladatelj, aranžer in 
duša edinstvenega New Swing Quarteta. Izbor skladb je bil pos-
večen božiču, in sicer pravcatim Pestnerjevim uspešnicam. Tako 
je bil poslušalstvu namenjen najprej znameniti Berlinov Bel bo-
žič v Iwaievi priredbi – z bogatim glasbenim izrazom, ki sta ga 
premogla orkester in vokalist. Tradicionalna Ameriška trilogija v 
priredbi Newburyja-Privška-Zaveršnika je razvnela občinstvo do 
ovacij. Navdušenje se je nato stopnjevalo z ameriško Ko gredo 
svetniki … v priredbi Schaarsa – interpretativne spevnosti, ki jih 
je sposoben le veliki pevec presežkov. Ob koncu svojega nastopa 
je Oto segel k svojima nostalgičnima, toda impresivnima uspešni-
cama in jih tudi mikavno izpel, najprej  Porentovo Trideset let v 
Leškovi priredbi, nato še Privškovo na besedilo Dušana Velkavr-
ha in v Krajnčanovi priredbi Mati, bodiva prijatelja. Aplavzi in 
vzkliki navdušenja se kar niso mogli poleči.

Orkester je sklenil predpraznični kulturni dogodek s Prekmursko 
skladbovnico, sijajno dirigentovo avtorsko obdelavo prekmurskih 
motivov in z nepogrešljivo Straussovo Koračnico Radetzky v 
Rondelovi priredbi. Ker pa brez dodatka ni šlo, se je Pihalni orke-
ster končno poslovil od svojih zvestih in vznesenih poslušalcev s 
skladbo Braneta Prešerna v Privškovi priredbi Polka s pozavno. 
Resnično, izzvenel je predpraznični koncert, kakor sta ga z bo-
gastvom glasbenega sporočila udejanjila Pihalni orkester Logatec 
s sijajnim dirigentom Vidom Pupisom in težje presežni, dasi na 
trenutke rahlo utrujeni pevec, Oto Pestner.

Marcel Štefančič  
Foto:  Primož GodinaKoncert silnega navdušenja s Pihalnim orkestrom Logatec in 

dirigentom Vidom Pupisom ter Otom Pestnerjem, mojstrom 
popularne glasbe. 
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SIMFONIKI CANTABILE OČARALI LJUBLJANO

Leto, ko so simfoniki Cantabile praznovali 10-letnico de-
lovanja, bi morali glasbeniki skleniti z velikim koncer-
tnim nastopom v Ljubljani in Logatcu. Pa jim je uspela 

le prva polovica tega načrta, saj so bili zaradi epidemije pri-
morani odpovedati koncert v domačem Logatcu. Velika dvo-
rana Grand Hotela Union je bila v sredo, 29. decembra, pri-
zorišče osrednjega prazničnega koncerta, ki so ga glasbeniki 
poklonili Ljubljani in ljubiteljem lepega. 

Rdeča nit celotnega večera so bila glasbena dela družine Strauss 
in njihovih sodobnikov. Koncertni večer so začeli z izvedbo slovi-
tega valčka Vrtnice z juga. Glasbeniki so publiki podarili še bisere 
iz glasbene zapuščine dinastije Strauss, kot so Auf der jagd, Bahn 
frei in vsem znano koračnico Radetzky.
Pomemben sklop letošnjega koncerta so simfoniki Cantabile 
namenili mladim solistom. Publiko sta prepričali tako violinist-
ka Nika Ulbl, dijakinja glasbenega Konservatorija v Ljubljani, 
kot tudi violončelistka Klara Avšič, ki je kljub svoji mladosti že 
študentka na glasbeni akademiji v Zagrebu. Prva je bila letošnja 
zmagovalka tekmovanja violinistov, ki je poimenovano po Ma-
tiji Bravničarju, druga pa se je z orkestrom Cantabile z velikim 
uspehom pred mesecem predstavila v neposrednem televizijskem 
prenosu prireditve Klic dobrote iz Celja. V sklop sodelovanja z 
mladimi glasbeniki lahko umestimo tudi nastop pevke Ivane Jug, 
ki je učenka petja na Glasbeni šoli Logatec, ter Petra Grdadol-
nika, študenta petja na Akademiji za glasbo v Ljubljani. V njuni 
izvedbi smo slišali umetnine Kaccinija, Donizettija in Mozarta. 
Za dramaturški lok tega sklopa je poskrbel ugledni režiser Henrik 
Neubauer. Ta je usmerjal tudi plesne korake Sare Hafner in Anžeta 
Dremlja, ki sta med izvedbami mojstrovin družine Strauss s ple-

som publiki pričarala nekaj prazničnega vzdušja, ki je ob prelomu 
starega v novo leto prepoznavni simbol Dunaja.
Simfoniki Cantable so dodali še krstno izvedbo skladbe »Dunajski 
nokturno«, delo študenta kompozicije in tudi violinista v orke-
stru Mihe Nahtigala. Sicer tradicionalno resni simfoniki Cantabile 
so letošnji novoletni koncert obarvali tudi z nekaj hudomušnimi 
vložki. Dirigent in umetniški vodja Marjan Grdadolnik se je med 
izvedbo skladbe Bahn frei prelevil kar v uslužbenca železnice. 
Radoživa je bila tudi izvedba skladbe I'm Krapenwaldl v kateri 
so ljubitelji narave prepoznali oglašanje kukavice. Ob sklepu kon-
certa pa je dirigent med izvedbo koračnice Radetzky marš zapustil 
dirigentski podij. Umaknil se je komaj štiriletnemu Čarliju Bizja-
ku, ki je suvereno orkester pripeljal do zadnjega takta legendarne 
skladbe.

Damijan Bogataj
Foto: Valter Leban

Z MLADOSTNIM GLASBENIM ZANOSOM V BOŽIČNE PRAZNIKE

Logatcu se za glasbeno prihodnost res ni bati. To so tik pred 
božičnimi prazniki vnovič dokazali mladi glasbeniki, učen-
ci Glasbene šole Logatec, na tradicionalnem Božično-no-

voletnem koncertu. Po letu dni premora zaradi epidemioloških 

omejitev je le-ta letos ob upoštevanju vseh priporočil NIJZ pote-
kal v Narodnem domu. »Morda zgodovinsko glede na napoveda-
no gradnjo novega logaškega hrama kulture,« je v uvodnem na-
govoru dejal ravnatelj Glasbene šole Logatec Primož Malavašič. 

Različne komorne skupine in orkestri glasbene šole so občinstvo 
navdušili z raznolikim glasbenim repertoarjem in lahkotno, mla-
dostno izvedbo še tako zahtevnih glasbenih del. Tako smo po uvo-
dnem triu pozavn prisluhnili lavirskemu triu, mlajšemu in starej-
šemu godalnemu ter kitarskemu orkestru, tolkalnemu ansamblu, 
triu Fir in za zaključek najmnožičnejšemu, pihalnemu orkestru 
pod dirigentsko palico Vida Pupisa. 
Med izbranimi skladbami ni manjkalo prazničnih božičnih na-
pevov, ki so nas s poldrugo uro glasbenega doživetja ponesli v 
bližnje praznike in zazibali v mirno zimsko noč, ko so se z neba 
vsipale bele snežinke.

Besedilo in foto: Blanka Markovič Kocen
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Z ZVOKI BOŽIČNEGA KONCERTA TUDI POZDRAV DOMOVINI

Adoramus si je za svoj praznični odmev iz Božičnega kon-
certa izbral praznik Svete družine, ki je bil sicer stoletja 
zapisan prvemu mučencu sv. Štefanu; zadnjih trideset let 

pa se prilega dnevu samostojnosti in enotnosti – samostojnost še 
traja, enotnost pa morda še kdaj ujamemo …

In objet z božičnimi lučkami, jaslicami, slovensko zastavo in 
svetostjo farne cerkve je Adoramus pod vodstvom Marjana Grda-
dolnika s himno namenil slovesen pozdrav prav vsem, posebej še 
udejanjeni samostojnosti in nadvse želeni enotnosti. In tej himnič-
nosti blizu je bil tudi nagovor župana Berta Menarda, ki je obilo 
čutečih in vznesenih besed podaril domoljubju in človekoljubju v 
želji, da bi nam novo upanje pomagalo, da bi se kaj skoraj izvili iz 
nadvse prelestnih težav – kajpak, z Božjim blagoslovom. 
Katarina Kokalj je skozi tekočo pripoved o času plebiscitnega 
rojevanja Slovenije in o času Jezusovega rojstva prikupno napo-
vedala koncertni spored domala vseh Adoramusovih pevskih de-
javnikov. – Najprej se je oglasilo milozvočno enoglasje Otroške-
ga zbora pod vodstvom Eme Verdinek in ob orgelski spremljavi 
Brigite Nagode (ki je pospremila tudi Mladinski zbor) in z Lucijo 
Treven na cajonu, prepevajoč Stockerjevo Jezus je luč in Fornasi-
erovo Slavi, moja duša, Boga. S pridruženim Mladinskim zborom 
so najmlajši odpeli še črnsko duhovno Pojdi in oznani. – Zbo-
rovodja Lucija Treven pa je z Mladinskim zborom ob klavirski 
spremljavi izpela prijetno troglasje v Dannaud-Dumondovi Sonce 
te zlati in v Maherjevi In vse ljudstvo je vzkliknilo amen. 
V medzborovskem intermezzu se je predstavilo troje solistov: ba-
ritonista Peter Grdadolnik in David Kunc ter kitarist Mario Kur-
tjak, ki je najprej pospremil Petrovo interpretacijo koroške ljudske 
v Gregoričevi priredbi Pojdam u rute, nato še Davidovo izvedbo 
Vilharjeve Na goro v Kurtjakovi priredbi. V njegovi priredbi in 
spremljavi sta baritonista v duetu odpela tudi Jenkovo Na tujih 
tleh. Nakar se je baritonistoma priključil še Kurtjak in družno so 

zapeli Aljažev Triglav – v komaj kdaj, če sploh, slišanem moškem 
troglasju.
Sklepni del koncerta je pripadal Mešanemu pevskemu zboru Ado-
ramus, ki se, resnici na ljubo, z leti kar lepo popolnjuje iz otroške-
ga prek mladinskega zbora. Z dirigentom Marjanom in ob orgelski 
spremljavi Mihaele Kavčič je zbor odpel štiri stare božične pesmi: 
Hribarjevo Pri jaslicah v Fabianijevi harmonizaciji, vipavsko 
ljudsko v Pogačnikovi harmonizaciji Tiho vlada sveta noč s so-
pransko solistko Mirando Grdadolnik, Škrbinčevo Zveličar nam 
se je rodil z baritonskim solom Petra Grdadolnika ter neznanega 
skladatelja Prišla je lepa sveta noč. In prav za konec je zbor s pos-
lušalci skupaj odpel znamenito in večno živo Gruberjevo Sveto 
noč. Vse v jasni zvokovni interpretaciji, kakor se spodobi za pevce 
in dirigenta zbora Adoramus.
Za mir v duši in med nami je izzvenel lepo uglašen koncert – bo-
žiču v čast in naši domovini. 

Marcel Štefančič 
Foto: Uroš Gutnik

Med božičnimi zvoki – Adoramus z dirigentom Marjanom 
Grdadolnikom in solistom Petrom Grdadolnikom 

Mladi literati, razprite krila

Javni sklad Republike Slovenije za kulturne dejavnosti vabi mlade avtorje in avtorice, stare od 15 do 30 let, k ustvarjalnemu sode-
lovanju na

NATEČAJU REVIJE MENTOR ZA MLADE LITERARNE USTVARJALCE in USTVARJALKE:
 21. Festival mlade literature Urška 2022 združuje mlade avtorje in avtorice, ki pišejo v slovenskem jeziku.

Skozi strokovno selekcijo šestih regijskih srečanj JSKD s selektorji izberemo pet finalistov in najboljšemu v naslednjem letu izdamo 
knjižni prvenec.

 
Sodelujejo lahko avtorji in avtorice, stari od 15 do 30 let.

 
Regijska srečanja v obliki literarnih delavnic in javnih branj bodo potekala marca in  aprila 2022.

 
Državni selektor: Gregor Podlogar, pesnik, prevajalec, publicist in urednik Finalni del festivala mlade literature Urška 2022 bo v 

petek, 14. oktobra 2022, v Slovenj Gradcu.
 

ROK ZA PRIJAVO
Šifrirana besedila in e-prijavo je treba oddati do ponedeljka, 31. januarja 2022, opolnoči.

 
Več in formacije je na spletni strani JSKD: https://www.jskd.si/literatura/natecaji_literatura/urska/urska_22/uvod_urska_22.htm
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ŽIGONOVO LETO 2022 V KNJIŽNICI LOGATEC

Andrej Žigon, Logatčan, pesnik, fotograf, dobrotnik, 
večni popotnik in boem, umetnik, ki je živel posebno 
življenje, bradati mož, ki je s svojo ikonično pojavo in 

opravo, svojim silnim, brezkompromisnim poslanstvom ved-
no  in povsod pustil zapomnljivo sled. Spomin. Še kako živ 
spomin. In ta mož bi 9. januarja praznoval 70 let. Obletnica, 
ki je nikakor ne moremo in ne smemo prezreti. Tako bomo 
Andreju Žigonu – Aleluji in njegovi izjemni življenjski zgodbi 
posvetili celo leto 2022.  Dobrodošli - v ŽIGONOVO LETO 
2022.

Knjižnica Logatec kot skrbnica Andrejeve zapuščine pozorno hra-
ni in varuje materialni in duhovni spomin nanj (fotografije, foto-
grafsko opremo, nekaj osebnih predmetov, kot so kitara, klobuki, 
torbice, številni zapiski in prepoznavni »dobrodelni« kolaži …). 
Osrednji namen ter ključni cilj Žigonovega leta pa je prav to, ohra-
njanje živega ter dragocenega spomina na njegovo delo in sploh 
nanj.  Ujeti, ustvariti, obdržati želimo kar najširše, z njegovim srč-
nim duhom navdahnjene vaše misli, pesmi, besede, glasbena in 
likovna dela … Zato smo k sodelovanju povabili različna društva 
in ustanove (kot so Literarno društvo Zeleni oblaki, JSKD Loga-
tec, Glasbena šola Logatec, UTŽO Logatec, Društvo likovnikov 
Logatec in Kulturno društvo Novi oder), z veseljem pa sprejmemo 
vsakega, ki bi se nam želel pridružiti in soustvarjati z nami.
Poleg številnih dogodkov (delavnice, različni umetniški natečaji, 
literarni večeri …) pa bo leto pomembno zaznamoval izid mo-
nografije o Andreju Žigonu. Pobudo zanjo je v začetku leta 2019 
knjižnici dal Andrejev dober prijatelj, pesnik, esejist, kritik … Pe-
ter Kolšek. Žal je njegova prezgodnja smrt prekinila že dodobra 
zastavljeno delo. Toda v knjižnici smo se odločili, da z vsem spo-
štovanjem in vnemo vendarle uresničimo Kolškovo veliko željo. 
V uredniški odbor smo povabili Branko Novak, nekdanjo predse-
dnico društva Zeleni oblaki in urednico Logaških novic v »Andre-
jevem času« objav v LN, Anjo Sedej Korenč, slovenistko, ki je 
diplomirala iz Žigonove poezije, in Andreja Korenča, izvrstnega 
fotografa ter tudi sooblikovalca zloženke o Žigonu. Odločili smo 
se, da bomo v monografiji širše osvetlili tako Andrejevo poezijo 

kot tudi njegovo izjemno fotografsko delo, ki vse do danes še ni 
bilo ustrezno strokovno ovrednoteno. Andrej je bil namreč izje-
men fotograf, čuječ in čuteč portretist, senzibilen, empatičen poet, 
ki je znal najti, videti in ujeti tisti presežek, tisto življenjsko, božjo 
iskro, lastno vsakemu človeku, toda tako pogosto skrito, prikrito, 
zamrlo. In le pravi umetnik, človek, bitje z dušo, ki presega ta 
svet, jo zna poiskati in znova obuditi njen že davno slabo tleči 
prvinski ogenj. Andrej Žigon je to zmogel in znal.  Aleluja, An-
drej! In vse najboljše. 
Vabimo vas tudi k ogledu zbirke o Andrejevem življenju in delu, 
ki je objavljena na portalu Kamra: 

Praznujte in se veselite z nami! Veseli vas bomo. In Andrej zago-
tovo tudi.       

Marija Maja Gregorič
Knjižnica Logatec

 

 

Z veseljem vas obveščamo, da lahko knjigo umetnostne zgodo-
vinarke Simone Kermavnar Litoželezna dediščina v zahod-
ni, osrednji in južni Sloveniji kupite v Knjižnici Logatec. 
Knjiga je po besedah avtorice »prvi poskus vpogleda v ostaline 
dediščine umetniškega liva na Slovenskem / … /« in »ponuja 
dovolj iztočnic za nadaljnje raziskovalno delo / … /«. Njena 
še prav posebna in za logaško domoznanstvo zelo pomemb-
na dodana vrednost ali odlika pa je tudi poudarjena strokovno 
ovrednotena obravnava še ohranjene litoželezne dediščine na 
našem širšem lokalnem območju. 
Vsekakor tehtna in dragocena knjiga za domačo knjižnico.
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BOŽIČNO–NOVOLETNA RAZSTAVA DLL: TUDI LETOS VREDNA OGLEDA

V Stekleni galeriji Športne dvorane 
Logatec je do konca januarja na 
ogled Božično–novoletna razstava 

del članov Društva likovnikov Logatec. 
Odprtje je bilo sredi decembra, zaradi epi-
demioloških razmer je bilo obiskovalcev 

govoril predsednik društva Janez Ovsec: 
»Kljub težkim časom nam je letos uspelo 
pripraviti samostojne razstave del Dušana 
Mihelčiča, Roka Simšiča in Silvestra Baj-
ca, podeljena je bila Zlata muza, skupaj 
ali posamično smo sodelovali na različnih 
kolonijah, se učili na likovnih delavnicah. 
Razstavljali smo tudi v Hiši sonca, v avli 
Upravnega centra Logatec, v domu starej-
ših občanov, v Boleru, Kljukcu ... « 

Pohvalil je vse člane, ki so kljub razmeram 
našli dovolj volje za ustvarjanje. Na raz-
stavi prevladuje akvarel - od portretov do 
pokrajin, od morskih motivov do logaške 
zime. Zanimivi sta tudi iz glazirane gli-
ne narejeni jabolki (Zgrešene priložnosti) 
in leseni metuljčki, ki po mnenju avtorja, 
prvega predsednika Društva likovnikov 
Logatec, prinašajo pomlad. 

Pomlad je vela tudi iz pesmi ljudskega 
godca Luke Ovsca, ki je dal glasbeno noto 
odprtju.

Brane Pevec

NAPOVEDNIK DOGODKOV V KNJIŽNICI LOGATEC
FEBRUAR 2022

 
Četrtek, 3. februar 2022, ob 19.00:
Narodni dom Logatec, Velika dvorana
Predstavitev knjige Andreje Brenčič Vukmir: Možganologija 
starševstva: z nevroznanostjo zdrave navezanosti
Org. in info: Knjižnica Logatec,  (01) 7541 722, 
http://www.knjiznicalogatec.si

Četrtek, 10. februar 2022, ob 19.00:
Narodni dom Logatec, Velika dvorana
Pripovedovalski večer ob slovenskem kulturnem prazniku;
Pripovedovalo, morda tudi zapelo se bo slovenske ljudske …
Org. in info: Knjižnica Logatec,  (01) 7541 722, 
http://www.knjiznicalogatec.si

Četrtek, 17. februar 2022, ob 19.00:
Narodni dom Logatec, Velika dvorana
Predavanje Bogdana Rusa: Dajati Duha - skrb za bolne v 
času covida  
v okviru Nikolajevih večerov
Org. in info: Nikolajeva srečanja in Knjižnica Logatec,  
(01) 7541722, http://www.knjiznicalogatec.si

Četrtek, 24. februar 2022, ob 19.00:
Narodni dom Logatec, Velika dvorana
Predstavitev dveh mladinskih romanov: 
Nad obzorji in Miha #razvajensmrkavc avtorice Mateja 
Perpar

malo, so pa seveda vsi upoštevali ukrepe 
za preprečevanje okužb covid-19. 

Namesto likovne kritičarke Anemarije Sti-
bilj Šajn, ki običajno poda kritično mnenje 
o razstavljenih delih, je na kratko spre-
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dobrotnici celo s posebnim običajem. Na 
Koroškem v Kamnu se še ta čas spominja-
jo dobrotnice prek ustanove hospica vsako 
leto na prvo nedeljo v februarju. Tega dne 
zbrani množici mečejo z ganka nekdanjega 
marofa kruhke v spomin na Lihardino do-
brodelništvo, ki je bilo v pomoč predvsem 
lačnim. Običaj na poseben način povezuje 
v nemških deželah nravi slovenske dob-
rotnice s slovenstvom-slovanstvom. In te 
okoliščine so me tako pritegnile, da sem iz 
legende avtoriziral pravljico o dobri Lihar-

KULTURA / OSEBNOSTI

Iz Nadškofijskega arhiva Ljubljana mi je arhivski svetovalec 
mag. Tone Krampač posredoval skeniran dokument iz Knjige 
rojstev in krstov. Besedilo mi je transkribirala, prevedla in po-

jasnila Mira Hodnik, arhivistka Zgodovinskega arhiva Ljubljana, 
enota Idrija. Jožef Plečnik je bil krščen v frančiškanski cerkvi Ma-
rijinega Oznanjenja v Ljubljani. Prevod: Rojstvo: 23. januar 1872 
ob 4h popoldne / Krst: 25. januar 1872 / Naslov bivanja: Gradiša 
predmestje (Gradišče) No. 41* / Krščenec: Josef; katoličan; de-
ček; zakonski;  / Oče: Andreas Plečnik, mizarski mojster /  Mati: 
Helma (Helena) r. Molka / Boter: Lukas Žvakelj, trgovec z moko / 
Botra: Johanna v. Enzergar, Stiftsdame* / Namestnica botre: Ma-

ria Kunschitz, zasebnica / Babica pri porodu: Amalia Libesky / 
Krstitelj: P.(ater) Callistus Medič 

Vir: NŠAL, ŽA Ljubljana – Marijino Oznanjenje, Krstna knjiga 
1867-1879, str. 159 (zap. št. 9)
Stiftsdame*= kanonica, ženska boljšega rodu, ki živi v duhovni 
skupnosti v (posvetnem) ženskem samostanu brez verskih zaob-
ljub
No. 41* - pri hišni št. lahko gre za pomoto, saj so Plečniki vsaj po 
l. 1880 stanovali na naslovu Gradišče 14, Ljubljana

(se nadaljuje)
Gvido Komar

ARHITEKT JOŽE PLEČNIK NA LOGAŠKEM (20)
Ob Plečnikovi 150-letnici rojstva: rojstvo in krst vélikega arhitekta

Izrez iz dokumenta

IZVIRNO PRIKUPNA PRIPOVED O DOBROTLJIVI LIHARDI

Lanskega februarja smo poročali o 
Romanu Trevnu, prejemniku fe-
bruarskega priznanja za izjemne 

prispevke na literarnem področju. Pred 
koncem leta pa je pri celovški Mohorjevi 
izšla njegova skorajda mitološko obarva-
na pravljica z rahlimi hotenjskimi nadihi 
– Lihardina gostija za pobalina.

Roman, ostajate zvesti pisanju in opazno 
blizu vam je pravljičarstvo; zakaj ravno 
svet pravljic?
Že od najmlajših let so me zanimale pra-
vljice. Naša stara mama jih je prav rada 
pripovedovala. In pravljične nenavadnosti 
so vzbujale mojo domišljijo ... Ta mi po-
maga iskati vznemirljiv literarni izraz, ki 
ga najbolje izrazim v pravljicah. 

Od kod je prišel do vas motiv dobrotne Li-
harde, ki me spominja na sv. Hildegardo, 
ime, ki me je v otroštvu s svojim turobnim 
zvenom zastrašujoče nagovarjalo iz Mo-
horjevih koledarjev vsakega 30. aprila? 
Ah, na Lihardo me ni opozarjal noben ko-
ledar, pač pa prijatelj Jože Kopeinig, rektor 
Tinjskega kulturnega doma na Koroškem. 
Pri njem sem izvedel za ljudsko legendo o 
Lihardi Kamenski, dobrotnici iz vasi Ka-
men v Podjuni. Ljudsko izročilo že prek ti-
soč let ohranja zgodbo o usmiljeni materi, 

di, tudi s pridihom hotenjskih motivov.

In pravljica-slikanica je decembra lani 
izšla kot pravi pravcati mednarodni lite-
rarni projekt, kajne? 
Nekako tako, če upoštevamo, da je avtor 
slovenski pisec, latvijska ilustratorka in 
koroško-avstrijska založnica, ki je poskr-
bela tudi za izdajo pravljice v nemščini.

Ne zgodi se ravno pogosto, da slovenska 
knjiga doživi sočasno z izidom tudi prevod 
v kak tuji jezik … 
Takojšnjemu prevodu v nemški jezik je 
botrovala celovška založba, ki je žele-
la pravljico posredovati tudi nemškemu 
bralstvu. Kajpak sem za to odločitev še 
posebej hvaležen koroškim prijateljem in 
celovški Mohorjevi.

Kaj se je navihanega dogajalo preka-
njencema med angeli, med medvedi pa 
pri dobrem možu Dobraču in dobrotnici 
Lihardi ter kako sta se ukanjevalca rešila 
zlobnosti, je najbolje, dragi bralci, da si 
sami preberete Lihardino gostijo za po-
balina, kakor jo je čudovito napisal Ro-
man Treven, občuteno ilustrirala Alīna 
Asberga Nabergoj, založila pa celovška 
Mohorjeva. 

Marcel Štefančič

Roman Treven, listajoč po Lihardini 
gostiji (Foto: Marcel Štefančič).
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novom. S svojim znanjem in drznimi mla-
dostnimi idejami so vsi trije pripomogli k 
rasti in kakovostnim izdelkom lastne izde-
lave, ki se lahko kosajo s konkurenčnimi 
izdelki drugih priznanih blagovnih znamk.

Dejavnosti podjetja danes obsegajo trgovi-
no z razstavnim salonom, servis in mon-
tažo bele tehnike, hladilnih sistemov, to-
plotnih črpalk in klimatskih naprav najbolj 
priznanih blagovnih znamk. V širok spek-
ter dejavnosti so vključili tudi lastno pro-
jektiranje in proizvodnjo toplotnih črpalk, 
hladilno-zamrzovalnih komor, konden-
zacijskih sušilnic za les in zorilnic mesa. 
Podjetje z znanjem in kakovostjo uspešno 
konkurira na trgu in je sposobno zadostiti 
zahtevam tudi najzahtevnejših strank.

POSLOVNE STRANI

MENARD RA MED NOMINIRANCI ZA PODJETNIKA LETA

Obrtno-podjetniška zbornica Slo-
venije bo 17. februarja 2022 na 
Brdu pri Kranju podelila presti-

žna priznanja Obrtnik leta in Podjetnik 
leta za leti 2020 in 2021. Med nomini-
ranci za Podjetnika leta 2021 so tudi Da-
mjan, Miha in Domen Menard, lastniki 
in direktorji podjetja Menard RA d.o.o. 
iz Logatca.

Temelje podjetju Menard RA je leta 1978 
postavil Berto Menard, ko se je kot sa-
mostojni podjetnik začel ukvarjati s servi-
siranjem bele tehnike in hladilnih sistemov, 
dejavnost pa je pozneje še razvijal in širil. 
Ob začetku županovanja Občini Logatec 
je podjetje preoblikoval v gospodarsko 
družbo (d.o.o.) in ga predal svojim trem si-

Menardovi na posel gledajo dolgoročno. 
Še naprej želijo uresničevati vizijo, ki jo je 
pred štirimi desetletji zastavil ustanovitelj, 
danes v popolnoma novih okoliščinah. 

Odnose s poslovnimi partnerji še naprej 
gradijo na trdnih temeljih, postavljenih v 
preteklosti. Njihova vizija je v nadgradnji 
preteklih izkušenj in pridobivanju novih 
znanj, kar bo omogočilo, da obstoječe 
stranke ohranijo zadovoljne, bodoče pa 
ponosne na odločitev, da sodelujejo z nji-
mi.

Dejan Šraml
Foto: Matevž Mikuž 
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POSLOVNE STRANI

NOCTIS: STRATEŠKA LEGA LOGATCA ZAGOTAVLJA USPEŠNO DELO

Novembra 2020 se je podjetjem v Obrtni coni Logatec pridružil Noctis, d.o.o., kjer so v decembrskem času pripravili 
praznično druženje zaposlenih in na dogodek povabili tudi uredništvo Logaških novic. »Noctis je sinonim za mirno 
spanje,« nam je uvodoma povedal direktor Simon Zgonc in glede na slišano se niti njihovim strankam niti zaposlenim 

ni bati za dober spanec.

V Noctisu proizvajajo srednji višji rang ležišč, ki jih izvažajo na 
ameriški trg. »Gre za kompleksen izdelek srednjega do visokega 
cenovnega razreda na ameriškem trgu, na evropskem pa je to višji 
cenovni razred,« pojasnjuje direktor. Delajo izključno za izvoz, 

domačega trga ne pokrivajo. »Za lokacijo v logaški obrtni coni 
smo se odločili zaradi strateške lege ob avtocesti, hitrega pretoka 
blaga in bližine Kopra. Hitrost pretoka blaga je za nas ključnega 
pomena. Gre za to, da proizvajamo izdelke, ki zahtevajo velike 
proizvodne površine in če to delamo hitro, torej vhod-izhod blaga, 
potrebujemo bistveno manjšo površino, sicer ne bi bili ekonom-
sko uspešni in ne bi  imeli dovolj dodane vrednosti,« pove sogo-
vornik. Kot dodaja, v Logatcu poteka proizvodnja, trenutno delajo 
v dveh izmenah s približno 120 zaposlenimi. »Samo za dodatni 
dve izmeni bi v tem trenutku potrebovali 60 ljudi, za normalno 
delo v dveh izmenah pa vsaj še 20. Potrebujemo skladiščnike in 
proizvodne delavce,« poudarja.

Delavcem želijo zagotoviti najboljše pogoje za delo, med drugim 
toplo malico, ki je organizirana v podjetju, urejen prihod na delo, 
konstantne ure prihodov in nagrajevanje uspešnosti, ko so plani, 
seveda, realno postavljeni, izpolnjeni ali celo preseženi. »Torej 
narediti vse, da se delavci dobro počutijo v svojem delovnem oko-
lju,« Zgonc odgovarja na vprašanje, kje vidijo svoje konkurenč-
ne prednosti. Med poslovnimi cilji uvodoma navaja povečanje 
proizvodnje in dokončanje objekta, ki je še vedno v nastajanju. 
»Širimo se, s čimer bo lokalno okolje, nekdanji KLI, dobil sliko, 
kakršna je bila nekoč,« pove Zgonc in dodaja: »Odličnih poslov-
nih rezultatov v prvem letu glede na vse investicije v proizvodnjo, 
nove hale idr ne moremo pričakovati, v naslednjih letih pa se jih 
vsekakor nadejamo.« V letu 2022 si Simon Zgonc želi zmage nad 
korono, da bi delavci lahko normalno prihajali na delo, brez pre-
verjanj in testiranj, in da bi imeli dovolj zdravega in motiviranega 
kadra.

Blanka Markovič Kocen
Foto: Primož Godina
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DESETI PAKET UKREPOV ZA OMILITEV POSLEDIC EPIDEMIJE

Konec leta 2021 je začel veljati Zakon o dodatnih ukre-
pih za preprečevanje širjenja, omilitev, obvladovanje, 
okrevanje in odpravo posledic covid-19 (ZDUPŠOP) 

oziroma tako imenovani deseti paket ukrepov za omilitev 
posledic epidemije.

Zakon prinaša solidarnostne dodatke, ki se bodo izplačali naj-
ranljivejšim skupinam. Upokojenci so 14. januarja 2022 tako že 
prejeli od 130 do 300 evrov dodatka. Zaradi izboljšanja socialnega 
položaja solidarnostni dodatek v višini 150 evrov prejmejo tudi 
kmetje, stari nad 65 let, ki niso prejemniki pokojnin, z dohodki 
pod 591,2 evra. Enkratni solidarnostni dodatek se izplača na pod-
lagi vloge upravičenca na ministrstvo za kmetijstvo, do 31. januar-
ja 2022. Zakon določa tudi dodatek v višini 150 evrov za določene 
vojne veterane, invalide ter upravičence do denarne socialne 
pomoči oziroma varstvenega dodatka, ki imajo odločbo o neza-
posljivosti zaradi invalidnosti. Izplača se do 31. marca 2022.
Do enkratnega solidarnostnega dodatka za novorojence v višini 
500 evrov je upravičen eden od staršev, ali druga oseba, ali pos-
vojitelj za vsakega otroka rojenega do 30. junija 2023.

Dodatek za izpostavljenost nevarnosti in posebne 
obremenitve
Pripadnikom sil za zaščito, reševanje in pomoč ter dijakom in 
študentom, ki so vključeni ali vpoklicani k opravljanju nalog 
pomoči pri celostni oskrbi bolnikov v zdravstvenih ali social-
no-varstvenih ustanovah in pri izvajanju mobilnega testiranja in 
cepljenja, pripada dodatek za izpostavljenost nevarnosti in po-
sebne obremenitve. Ta znaša do 30 evrov na posamezen dan.

Povračilo stroškov za HAG teste za samotestiranje
Upravičenec do pomoči za nakup teh testov je pravna ali 
fizična oseba javnega ali zasebnega prava. Pogoj glede te-
stov je, da je proizvajalec teste namenil za samotestiranje 
in je pridobil certifikat CE. Povračilo znaša 92,50 EUR na 
delavca ali na osebo, ki na kakršni koli drugi pravni podlagi 
opravlja delo pri delodajalcu, ki se po predpisih za prepreče-
vanje in obvladovanje okužb s covid-19 mora samotestirati. 
Ukrep velja  do 31. 1. 2022, pri čemer ga vlada lahko podalj-
ša najdlje za pet mesecev.

Podaljšanje veljavnosti turističnih bonov do 30. ju-
nija 2022
 Pogoji in način uveljavitve tako ostajajo enaki, kot so veljali po 
ZIUOOPE. Upravičenci so osebe, ki so imele stalno bivališče v 
Sloveniji na dan 13. marca 2020 in so bile v letu 2020 polnole-
tne oz. so dopolnile 18 let.

Podaljšanje ukrepa karantene na domu in višje 
sile zaradi obveznosti varstva otrok
Ukrep upravičenosti do povračila nadomestil plače delavcev ter 
pravice in obveznosti delavcev, ki zaradi karantene na domu ali 
višje sile zaradi obveznosti varstva, višje sile zaradi ustavitve 

javnega prevoza ali višje sile zaradi zaprtja mej ne morejo op-
ravljati dela, po novem traja najdlje do 31. marca 2022, pri če-
mer ga lahko vlada podaljša za obdobje največ treh mesecev. 
Vlogo je treba vložiti v osmih dneh od prvega dne odsotnosti 
delavca, vendar najkasneje do 31. marca 2022.

Delo na domu
Ukrep, ki je veljal tudi v preteklosti, je bil podaljšan za obdob-
je od 1. januarja 2022 do 31. decembra 2022. Skladno s tem 
ukrepom je delodajalec pred začetkom dela delavca na domu 
dolžan obvestiti Inšpektorat RS za delo.

Izraba letnega dopusta
Ponovno je podaljšan ukrep daljše izrabe letnega dopusta, ki 
je veljal po ZIUPOPDVE. Javni uslužbenci in zdravstveni de-
lavci ter delavci, ki so bili odsotni zaradi bolezni ali poškodbe, 
porodniškega dopusta ali dopusta za nego in varstvo otroka, so 
upravičeni izrabiti ves letni dopust za leto 2020, ki ni bil iz-
rabljen v letu 2021, do 1. aprila 2022. Prav tako ima delavec, 
ki zaradi nujnih delovnih potreb, povezanih z obvladovanjem 
virusa ali zaradi posledic epidemije ni mogel izrabiti letnega do-
pusta za leto 2021 v rokih, kot jih določa ZDR-1, niti v trajanju 
najmanj dveh tednov, pravico letni dopust za leto 2021 izrabiti 
do 31. decembra 2022.

Podaljšan je bil tudi ukrep odsotnosti z dela delavcev zaradi bo-
lezni brez potrdila o upravičeni zadržanosti od dela, ki ga izda 
izbrani osebni zdravnik, do tri zaporedne dni v kosu in največ 
enkrat v posameznem koledarskem letu, in sicer do 28. februar-
ja 2022 z možnostjo podaljšanja za največ tri mesece.

Zagon gospodarstva
Podaljšana je veljavnost Interventnega zakona za odpravo ovir 
pri izvedbi pomembnih investicij za zagon gospodarstva po epi-
demiji, ki se uporablja za pomembne investicije, določene na 
podlagi tega zakona, in sicer do 31. decembra 2022. Programi 
finančnih spodbud v boju proti negativnim posledicam epidemi-
je covid-19 na podlagi ZIUOOPE pa se podaljšujejo do 30. ju-
nija 2022 (tj. nepovratna in povratna sredstva. skladno z javnimi 
razpisi MGRT oz. javnih skladov).

Zakon je uvedel odškodninsko odgovornost za škodo, ki nas-
tane osebi zaradi cepljenja proti covid-19 ali zdravljenja z 
zdravilom za zdravljenje covid-19, pri čemer se taka odgovor-
nost uvaja tudi za nazaj, torej, tudi če je bilo cepljenje ali apli-
kacije zdravila za zdravljenje covid-19 opravljeno pred uvelja-
vitvijo ZDUPŠOP.

Vlada RS pa je sprejela tudi sklep o podaljšanju ukrepa delno 
povrnjenega izgubljenega dohodka za čas trajanja karan-
tene na domu ali nezmožnosti opravljanja dela zaradi višje 
sile zaradi obveznosti varstva otroka. Ukrep je bil tako po-
daljšan do 28. februarja 2022. 

Dejan Šraml
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VAŠA POŠTA / ZAHVALE

ZAHVALA
DRAGO KOGOJ

(22. 11. 1958 – 25. 11. 2021)

Ob slovesu moža, očeta, tasta in strica se iskreno zahvaljujemo vsem 
sorodnikom, bratu Miru in sestrični Mariji za pomoč in podporo ob 
izgubi našega najdražjega.
Iskrena hvala tudi dr. Baragi in reševalni ekipi, Komunalnemu 
podjetju Logatec, Cvetličarni Karmen, pevcem, g. Robiju Albertu 
za lepo odigrano Tišino ter g. Mihu in Gorazdu Bošnjaku za 
izpeljan pogrebni obred. Hvala tudi duhovniku g. Onušiču za lepe 
besede v teh težkih časih. Zahvala gre tudi podjetju Panplast d.o.o. 
in sodelavcem v DSO Grapovčnik ter sošolcem za pomoč. 
Hvala tudi vsem drugim, ki ste se od njega poslovili in ga pospremili 
na njegovi zadnji poti. Hvala za izrečeno sožalje, cvetje in sveče.

Žena Cvetka in otroci s partnerji

Srce je omagalo,
tvoj dih je zastal,
a nate spomin
bo vedno ostal.

BOŽIČEK V LOŽANSKI DOLINI

Za nami je december, ta čudoviti mesec, poln presenečenj, 
veselja in obdarovanj. Mesec, ko se godijo razne nepono-
vljive čarovnije. V naši dolini imamo veliko ljudi, ki želijo 

svoje znanje in darove deliti z drugimi. Katarina Škrubej je ena 
izmed njih, saj nam je s prijateljicami pričarala Pravljično vasico. 
Že od daleč smo videli, kako gorijo lučke in vabijo otroke k sebi. 

Vendar to še ni vse, v tej Pravljični vasici je s svojo ženo čakal tudi 
Božiček z mnogimi darili. Prav zaradi korone mu je na pomoč pri-
skočila, da je vsak otrok dobil svoje darilo. Lesk v njihovih očeh 
je povedal vse. To je sreča, ki se je ne da opisati in prav zaradi tega 
se je bilo vredno potruditi. 
Ob odhodu je Božiček obljubil, da bo naslednje leto še prišel in 
v želji, da se vidimo brez korone, nam zaželel srečno, zdravo in 
upanja polno novo leto. Pomahali smo mu v slovo in v mislih je 
že tlela nova ideja za prihodnji božič, ki pa zaenkrat naj ostane še 
skrivnost.

Mojca Mivšek

POMEN GIBANJA V TELOVADNICI

V zadnjih letih se v Logatcu soočamo z vse večjo prostorsko 
stisko v šolah in vrtcih. Enota Tabor vrtca Kurirček Loga-
tec je do lanskega leta kot telovadnico uporabljala dvo-

rano KS Tabor. Po obnovi so sicer postali pogoji uporabe strožji, 
bolj omejujoči in manj dinamični, a vzgojiteljice smo se nekako 
znašle. Z nastopom novega koronavirusa nam je bil onemogočen 
še prehod med šolo in vrtcem, kar je zadevo še dodatno otežilo in 
tako so telovadnico uporabljali izključno otroci starejših skupin 
ob lepem vremenu.
Letos je situacija, vsaj začasno, boljša. V igralnici Sončki, ki bo 
svoja vrata za najmlajše odprla maja, smo si uredili improvizi-
rano telovadnico. Vanjo smo prenesli vse rekvizite, otroci pa v 
njej v pripravljenih aktivnostih neskončno uživajo. Ponudimo jim 
gibanje na polivalentnih blazinah, ravnotežnih skalah, skakanje na 
trampolinu, plezanje, preskakovanje ovir, plazenje, lazenje, ples 
idr.
Kljub temu da res veliko časa preživimo zunaj, opažamo, da je 
gibanje zelo pomembno tudi v »ta pravi« telovadnici, saj jo ne 
nazadnje tudi otroci zares obožujejo. Zato si vsi skupaj želimo, 
da bodo prostorske stiske pri vzgojno-izobraževalnem procesu na 
Logaškem postale zgodovina.

Katarina in Lara, 
vzgojiteljici enote Tabor
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ZAHVALE

ZAHVALA
VALENTIN SIVEC

(13. 2. 1933 – 29. 11. 2021)

Ob nenadni in boleči izgubi dragega moža, ata, starega ata, dedka 
Tineta Sivca se vsem iskreno zahvaljujemo za izrečene besede 
sožalja in darove za svete maše. Zahvala vsem, ki ste ga pokropili 
in ga pospremili na njegovi zadnji poti. Zahvaljujemo se cvetličarni 
An-Jan za organizacijo pogreba in g. župniku Janezu Petriču za lepo 
opravljen obred. Hvala pevcem kvarteta Raskovec za lepo zapete 
pesmi ob slovesu. Hvala sorodnikom, pogrebcem, lovcem Lovskega 
društva Rovte, še posebej Antonu Trevnu za organizacijo in članu 
lovskega društva za prebrane besede ob slovesu.

Vsi njegovi domači

ZAHVALA
MARIJA JERINA

Po domače Medetova Mara, 
Ograde 30, Logatec

(29. 10. 1931 – 29. 11. 2021)

Ob izgubi naše mame se zahvaljujemo sorodnikom, sosedom in 
znancem za izrečeno sožalje, darovano cvetje in sveče. Posebej 
se zahvaljujemo Domu starejših občanov Logatec za skrb in nego, 
župniku Janezu Komparetu za oprabjen pogrebni obred, pevcem, 
trobentalu in KP Logatec.

Vsi njeni

Kogar imaš rad,
Nikoli ne umre,
Le daleč, daleč je.

ZAHVALA
 IVAN CEMPRE

 (21. 12. 1934 - 9. 12. 2021)

Hvala vsem, ki ste mu pomagali v življenju, 
hvala vsem, ki ste nam pomagali ob slovesu, 

in hvala vsem, ki se ga boste spominjali. 

S hvaležnostjo 

Vsi njegovi

Bolezni, stiske, revščina
bile so ti popotnica.
Življenju si le dajal, 
kar zmogel si in znal.

ZAHVALA
DUŠAN ŠEN

(13. 11. 1952 – 5. 12. 2021)

Ob boleči izgubi našega Dušana se iskreno zahvaljujemo zdravnici 
Blagici Džaić, ki ga je pred leti iz skoraj brezizhodnega položaja 
vrnila v svet živih, zdravnici Andrei Turk Šverko in njeni ekipi za 
hitro in nadvse prijazno pomoč, stanujočim v bloku na Tovarniški 
18 za sobivanje, pomoč in spoštovanje, ekipi Komunalnega podjetja 
Logatec za organizacijo in izvedbo pogreba, ZB NOB Logatec za 
udeležbo prapora in sočuten poslovilni govor, pevcem in trobentaču 
za spoštljiv nastop, Cvetličarni Karmen za vence in cvetje.

Vsi njegovi

V osrčju Hrušice je vzniknil njegov vek.
Prav malo dobrega so mu rojenice v zibel položile,
še to so razgrabile predolge poti od doma v svet,
puste senožeške gmajne, podkrajske strmine,
logaška izvotljena planota – in pretopile
v domotožje, samoto, revščino, bolezen …
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Z jesenskim vetrom je septembra prišel četrti val, ki je že prvi 
dni  prinesel nove okužbe. Pouk se je začel v razredih, občasno je 
potekal prek spleta, kamor se je preselilo tudi Območno srečanje 
mladih literatov in še nekatere druge prireditve. V cepljenju je re-
šitev, zato je v Logatcu organizirano tudi v Večnamenski športni 
dvorani. 
December je Logatčane vabil na smuči, saj je snega napadlo do-
volj, da so bili vsi hribčki polni ljubiteljev bele opojnosti. Enaka 
usoda kot Gregorjev smenj je doletela tudi novoletnega – odpoved 
torej – in drsališče. Zadnji mesec v letu je vabil tudi na koncert 
Pihalnega orkestra Logatec, pa na razstavo del Društva likovnikov 
Logatec …
Pa pustimo vsaj za nekaj časa virus in politiko ob strani in se raje 
sprehodimo do Razgledišča nad Kalcami ali do cerkvice Sv. Bar-
bare na Ravniku, kjer nas čaka Klopca ljubezni. Te vam obilo že-
lim v letošnjem 2022. letu!

KORONIKA 2021

»KORONIKA« LETA 2021

Januar ni prinesel nič novega, saj se je koronaleto nadaljevalo, 
le letnica se je opolnoči spremenila. Čez noč so se spreminjali 
vladni ukrepi, tudi prek »čivka«, urejali so se z amandmaji, 

uredbami. Ukrepe smo v največji možni meri upoštevali tudi v 
Logatcu.  

Tradicionalni dogodki so odpadli ali bili preloženi. Je pa v febru-
arju v Novi Gorici Občina Logatec prejela Plaketo Zlati kamen 
2021 zaradi sprememb v občini, ki prebivalcem nudijo kakovo-
stno raven življenja. Tudi anketa je pokazala, da so trije od štirih 
občanov zadovoljni z delom občine in življenjem v njej. 

Maja so ukrepi postali blažji – pohodniki so odšli na kraj ustano-
vitve Logaške čete, društvo Ognjič je imelo predavanje pod ko-
zolcem, Civilna zaščita Logatec je podelila priznanja. Priznanje 
častni občan Logatca pa je septembra ob občinskem prazniku pre-
jel Miro Pogačnik, ki vodi Območno združenje veteranov vojne 
za Slovenijo Logatec.
Poleti so šli na dopust tako korona kot Slovenci, ki so množično 
koristili turistične bone, nekaj jih je pristalo tudi pri logaških tu-
rističnih ponudnikih. Ob upoštevanju protikoronskih ukrepov so 
potekale tradicionalne poletne prireditve –  Kresna nedelja, Večer 
pri vodnjaku, Festival Veris in še nekaj drugih. Tudi prostor ob 
Logaščici pri Grajskem parku, kjer je nastopil KD Novi oder, je 
bil dobro obiskan, za Kmečki praznik je zmanjkalo časa in energi-
je, tudi gasilskih veselic ni bilo. 

Društvo za zdravilne rastline Ognjič pod kozolcem

Nastop Zelenih oblakov pred Narodnim domom na festivalu 
Veris

Mašinka pred logaškim tunelom

Baronove kegljačice in kegljači pred narodnim domom

Slovesnost ob obletnici ustanovitve Logaškega bataljona
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Spoštovani,

vljudno vas vabim 

na osrednjo obèinsko prireditev ob kulturnem prazniku 

ki bo v sredo, 2. februarja 2022,

 ob 18. uri v Športni dvorani Logatec.

. za življenjsko delo na podroèju kulture prejme 

. za izjemne dosežke na podroèju kulture prejmeta
                                                         
                                                        

Slavnostni govornik: Berto Menard, župan Obèine Logatec
Slovesnost povezuje: Ambrož Kvartiè

V kulturnem programu bomo prisluhnili mini koncertu pevke 

Dogodek si zaradi razmer, povezanih z novim koronavirusom, lahko ogledate neposredno na 
spletni povezavi: 

Berto Menard
župan Obèine Logatec

s podelitvijo februarskih priznanj za leto 2021,

Februarsko priznanje

https://youtu.be/CYY1HWGa5kA

Obèina Logatec

Organizator si pridružuje pravico do spremembe programa oz. odpovedi 

dogodka zaradi razmer, povezanih z novim koronavirusom. Dogodek bo 

potekal v skladu s predpisi RS in vsemi priporoèili NIJZ za zajezitev 

novega koronavirusa. Dogodka se lahko udeležijo obiskovalci, ki 

izpolnjujejo t. i. PCT pogoje.

Ivanka Brencic

Mance Izmajlove

Andrejka Mikuz
Simona Kermavnar
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